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Prítomní   

Volebný obvod č. 1 

OBERNAUER Július, Mgr. AMBROS Pavel, Ing. BARAN Miroslav, Ing. HAŠAN Milan 

Volebný obvod č. 2   

MUDr. IANECSKO Stefan Arin , PALOVČÍK Milan, Ing. STRMEŇ Vladimír, Bc. 

ŠTUGNEROVÁ Ľubica MA.  

Volebný obvod č. 3   

Mgr. STRUHÁR Daniel, Ing. RIDZOŇ Martin, Ing. FAŠANG Miroslav, Mgr. SKAČANOVÁ Eva,  

TOKÁR Jozef, SCHMIDT Róbert 

Volebný obvod č. 4   

MARCINEK Martin 

 

Ospravedlnení 

Mgr. JUHANIAK Martin, Ing. arch KRÁLIK Ján, Mgr. BARANČOK Andrej, Ing. Arch. KUPEC 

Pavol, PhDr. DZURMANOVÁ Petra, MARUŠKIN Ján 

 

 

Rokovanie viedol: 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD.,  primátor mesta 

 
 

Bod č. 1 - Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, kolegyne, kolegovia, dobrý deň. Ak dovolíte, začali 

by sme, trošku neskôr. Ja vás poprosím hneď na úvod, ak sa dá, ale len pripomínam, samozrejme, 

že všetci to máme na mysli, aby sme sa dneska naozaj držali bodov rokovania, lebo dúfam, že 

dokončím zastupiteľstvo. Mám chrípku tak, ako mnohí iní a páni zástupcovia sú tiež ospravedlnení, 

takže nemá ma kto zastúpiť. Prosím? Ale to platí v prípadoch, kedy zákon myslí na to, že by 

nečinnosť alebo nečinný bol primátor alebo zástupcovia a nie v takýchto prípadoch. Čiže to sa 

vôbec nedá aplikovať tento inštitút. Takže to je úplne o niečom inom. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Takže, ak vás môžem poprosiť, začali by sme v súlade s 

§13 odsek 4 písmeno A zákona číslo číslo 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov otváram piate pracovné zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna konané vo 

volebnom období 2018-2022.  Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s 

ustanovením §12 odsek 1 zákona o obecnom zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci mestského 
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zastupiteľstva s platným mandátom. Z 21 poslancov je prítomných 14 poslancov, preto vyhlasujem 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného 

rokovania sa ospravedlnili  pani poslankyňa Dzurmanová, pán poslanec Maruškin, pán zástupca 

Králik, pán zástupca Juhaniak a neskorší príchod som mal avizovaný, ale pán poslanec Struhár je už 

tu. Dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, 

poslancov mestského zastupiteľstva, ako aj hlavnú kontrolórku mesta Brezna, prednostku 

Mestského úradu Brezno, vedúcich odborov Mestského úradu Brezno, riaditeľa príspevkovej 

organizácie zriadenej mestským zastupiteľstvom. Z dnešného rokovania sa ospravedlnil ešte pán 

konateľ obchodnej spoločnosti Lesy Mesta Brezno. Tiež vítam zástupcov podnikov, organizácií 

pôsobiacich na území mesta, zástupcov médií, prizvaných hostí, ako aj všetkých prítomných 

občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, týmto považujem Zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené. 
 

 

Bod č. 2 - Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme ku skúške hlasovacieho zariadenia. Poprosím 

hlasovanie ZA. Ďakujem. Hlasovanie PROTI. Ďakujem a hlasovanie ZDRŽAL SA. Ďakujem 

pekne. Poprosím vás, ak sa vzdialite z rokovacej miestnosti, aby ste si vybrali potom kartu a 

odovzdali ju príslušnému zamestnancovi. 
 

 

Bod č. 3 - Procedurálne otázky 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k procedurálnym otázkam. Tým je schválenie 

programu rokovania. Program rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou. V 

programe rokovania navrhujem tieto zmeny a doplnky. Vypustiť bod po dohode s riaditeľom Lesov 

bod 8.1., žiadosť Mateja Loviča o odkúpenie pozemkov na katastrálnom území Jarabá a bod po 

vzájomnej dohode na pracovnom sedení s poslancami, 11.2. poskytnutie mimoriadneho príspevku 

pre Olivera Kureka v roku 2019. Tiež dopĺňam body 8.15. - Odkúpenie nehnuteľnosti stavba 

robotníckej ubytovne v katastrálnom území Brezno, lokalita Mlynná, Brestová od Lesov Slovenskej 

republiky. Bod 8.16. - Žiadosť spoločnosti Harmanec – Kuvert o odkúpenie pozemku v areáli 

technologického parku Vrbová. Bod 8.17. - Schválenie podmienok zabezpečenia realizácie stavby 

Rozšírenie vodovodu, prepoj ulice MPČĽ a Potočná, postúpenie práv a povinností investora a 

stavebníka k stavbe, rozšírenie vodovodu, prepoj ulice MPČĽ – Potočná medzi mestom Breznom a 

Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou. A bod 11.3. - Zmena uznesenia Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna zo dňa 27.06.2018. To je uznesenie číslo 110/2018. Ja sa spýtam. Tú 

žiadosť spoločnosti Harmanec – Kuvert. To ma zaujíma. Ale tam sme to nemali na osobitný, 

pätnásť dní nám to neviselo. Viselo nám to? Dobre. Tak potom pardon. Má ešte niekto pripomienky 

alebo doplnky k navrhovanému programu? Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať, kto je za, akto 

je za, aby sa dnešné zasadnutie riadilo programom so zmenami  a doplnkami, ktoré som uviedol? 

Kto je za teda uvedený program? 

Hlasovanie: Z 14 prítomných 14 za. Konštatujem, že program bol schválený jednohlasne. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie. So zreteľom na 

prerokúvané správy odporúčam mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení pán 

poslanec Ambros, pán poslanec Fašang a pán poslanec Strmeň. Má niekto z poslancov pripomienky 

alebo pozmeňujúce návrhy? Ak nie, dávam odhlasovať zloženie návrhovej komisie. Kto je za, teda 

aby návrhová komisia pracovala v uvedenom zložení? 

Hlasovanie: Ďakujem, zo 14 prítomných 4 za. Konštatujem, že komisia bola odsúhlasená a 

schválená a zaujala už svoje miesto. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

poverujem poslancov mestského zastupiteľstva pána poslanca Hašana a pána poslanca Palovčíka. 

Zapísaním uznesení a vypracovaním zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem pani poslankyňu 



Štugnerovú. Zapísaním uznesenia a vypracovaním zápisnice poverujem Veroniku Horváthovú. 

Prešli by sme k bodom rokovania. 
 

 

Bod č. 4 - Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.01.2019 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Kolegyne, kolegovia, poprosím vás, čo sa týka komisií, aby 

sme sa nezdržiavali. Ak bude treba niečo, tak poprosím predsedov alebo zástupcov komisií, aby ste 

sa prihlásili. Prípadne poviem, že je negatívne stanovisko alebo treba povedať výstup z komisie, tak 

poprosím vás o iniciatívu z vašej strany. Nebudem vás vyzývať, dobre? Ak sa môžeme takto 

dohodnúť. Máte všetci, dostali ste stanoviská komisií, takže viete si to prípadne rýchlo pozrieť, čo 

bude treba. Pardon. Prešli by sme k bodu 4. Tým je Správa o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 31.01.2019. Predkladá pani prednostka magisterka Zuzana Ďurišová, 

tiež materiál spracoval Útvar prednostu mestského úradu Brezno. Nech sa páči, pani prednostka, 

uviesť materiál. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Dobrý deň, vážený pán primátor, 

panie poslankyne, páni poslanci, vážení prítomní. Správa o plnení uznesení vám bola zaslaná v 

riadnom termíne. Ak máte k nej otázky, nech sa páči, pán primátor otvorí rozpravu. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem za uvedenie materiálu, otváram rozpravu, nech sa 

páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

Správu o plnení mestského zastupiteľstva ku dňu 31.01.2019. Konštatuje, že uznesenie číslo 

202/2018 z dňa 13.12.2018 boli splnené. Poprosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 12/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 5 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna VZN –XX/2019 o zápise na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Brezno 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 5 tým je Návrh Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Brezna o zápise na plnenie povinnej školskej dochádzky v základných školách v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezno. Predkladám ja, spracoval Útvar prednostu mestského 

úradu Brezno. Poprosím pani prednostku. Tam sa mení len termín, kolegyne, kolegovia. Netreba 

pani /nezrozumiteľné/. Treba? Je to po dohode s komisiou školstva, takže myslím si, že tam to je 

absolútne jasné. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Termín zápisu sa mení na 03. 

apríla. V podstate zápis ako taký prvákov do škôl prebieha od prvého apríla do tridsiateho. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Čo sa týka VZN, samozrejme prebehlo legislatívnym 

procesom, ako káže zákon a otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do 

rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

tak ako je uvedené v texte. Po druhé uznáša sa tak ako je uvedené v texte. Prosím dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 



 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 13/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 5 - Správy hlavnej kontrolórky mesta Brezna 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6. Tým sú Správy hlavnej kontrolórky 

mesta Brezna. S pani kontrolórkou sme sa dohodli, že spojíme rozpravu o týchto správach. Je teda 

všeobecný súhlas s týmto? Ak je, tak poprosím pani hlavnú kontrolórku k bodu 6.1., 6.2., 6.3. k 

Správam z kontroly. Nech sa páči, pani hlavná kontrolórka. 

Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna: Ďakujem pekne, pán 

primátor. Vážené poslankyne, vážení poslanci, predkladám vám Správu o kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky za rok 2018, Správu o plnení opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov 

zistených pri kontrolách v roku 2018 a Správu z kontroly plnenia vybraných uznesení Mestského 

zastupiteľstva v Brezne za rok 2018. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 

2018, je to plnenie v zmysle zákona, čiže je to moja zákonná povinnosť, kde musím predložiť 

mestskému zastupiteľstvu správu o mojej kontrolnej činnosti za rok 2018, čiže za uplynulý rok. Ja 

vám výsledky kontroly predkladám na každom zastupiteľstve po ukončení kontroly. To znamená, 

že táto správa o kontrolnej činnosti má štatistický charakter. Z tejto správy ste sa dozvedeli, že v 

roku 2018 som vykonala 24 kontrol. Z toho vlastne dve kontroly neboli ukončené. Budú ukončené 

v roku 2019. Uviedla som vám, že z tohto celkového počtu bolo 15 kontrol ukončených správou. To 

znamená, že  neboli zistené nedostatky, deväť kontrol bolo ukončených návrhom správy. To 

znamená, že v týchto prípadoch boli vlastne zistené nedostatky. Máte uvedenú štruktúru tých správ, 

kde boli tieto kontroly vlastne vykonané. Na túto správu nadväzuje logicky potom Správy o plnení 

opatrení, to znamená, že je to správa vlastne o plnení opatrení v tých prípadoch, keď vlastne som 

zistila nedostatky a tie kontrolované subjekty vlastne museli prijať opatrenia na odstránenie 

zistených nedostatkov. Ako konštatuje, vlastne ja si pochvaľujem naozaj to, že zmenou legislatívnej 

úpravy je povinnosťou, moji kolegovia teda vôbec s týmto nesúhlasia, ale ja si to pochvaľujem, že 

vlastne zmena právnej úpravy priniesla povinnosť pre hlavného kontrolóra dávať odporúčania pre 

kontrolované subjekty, ktoré potom prijímajú formou opatrení a tieto opatrenia vlastne oni 

prijímajú. Je to preventívny charakter kontroly. Ja to považujem za veľmi dobrý krok a naozaj u nás 

sa to kontrolované prostredie veľmi zlepšilo, zlepšilo sa aj vnímaním kontroly ako takej, čo ja 

považujem za veľmi dobrý signál aj v rámci tejto územnej samosprávy. Naozaj vnímanie kontroly 

je u nás veľmi pozitívne, čo ja naozaj veľmi chválim, ako aj uvádzam v tejto správe. Posledná 

správa o výsledku kontroly plnenia uznesení. Táto kontrola bez nedostatkov. Je tam jedno 

odporúčanie. Dala som odporúčanie pre pani prednostku, dohodli sme sa, rozprávali sme sa o tom, 

takže tieto všetky tri správy vám predkladám. Rada odpoviem na vaše prípadné otázky. Ďakujem 

veľmi pekne. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči kolegyne, 

kolegovia. Ako prvá do rozpravy pani poslankyňa Skačanová, nech sa páči. 

Eva Skačanová, poslankyňa: Ďakujem za slovo, vážený pán primátor, kolegovia a kolegyne. Ja 

ďakujem pani kontrolórke. Áno, tak ako ona povedala po zmene legislatívy nás to všetkých posúva 

dopredu. Takže áno, je to prínos, ďakujeme pekne. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrhy na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna berie na vedomie Správu o 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2018. Hlasovať budeme za všetky spolu? 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nie, osobitne. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Dobre, tak prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, 

hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 



K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 14/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Poprosím ďalší návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

Správu o plnení opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov zistených pri kontrolách hlavnej 

kontrolórky mesta v roku 2018. Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, 

hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 15/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Poprosím ďalší návrh. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly plnenia vybraných uznesení mestského zastupiteľstva v Brezne. Pán 

primátor, prosím dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? 

Ak nie sú, hlasujte o návrhu. Ivko, prosím ťa, pán poslanec. Či ti nefunguje, či nehlasuješ? 

Nezahlasoval si, berieme to tak, áno? Máme opakovať hlasovanie? Dobre, poprosím zopakovať 

hlasovanie. Nech sa páči. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 
 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 16/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 7 - Návrh Zásad odmeňovania poslancov MsZ, zástupcov primátora mesta a členov 

komisií zriadených MsZ 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 7.  Tým je Návrh Zásad odmeňovania 

poslancov mestského zastupiteľstva, zástupcov primátora mesta a členov komisií zriadených 

mestským zastupiteľstvom. Predkladá pani prednostka, spracoval tiež útvar prednostu Mestského 

úradu Brezno, nech sa páči. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Návrh zásad odmeňovania 

poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, zástupcov primátora mesta a členov komisií 

zriadených mestským zastupiteľstvom, tento návrh predkladáme kvôli zmene zákona číslo 

369/1990 Zbierky zákonov o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vykonanou na základe 

zákona číslo 5/2019 Zbierky zákonov, pričom došlo k zmenám a doplneniam v §25 zákona, ktorý 

upravuje postavenie poslancov obecných a mestských zastupiteľstiev vrátane ich odmeňovania. 

Okrem iného do zákona bola doplnená možnosť poskytnúť poslancovi aj ďalšiu odmenu nad rámec 

odmeny za výkon funkcie, pokiaľ vykonáva aj činnosti podľa osobitných predpisov, napríklad 

uzatváranie sobášov. Ako sme sa na pracovnom stretnutí rozprávali, zhodli sme sa na sume 18 eur 

na obrad. Pre schválenie nových zásad odmeňovania je samozrejme potrebné zrušiť doposiaľ platné 

zásady odmeňovania poslancov. No a predmetný návrh zásad odmeňovania poslancov Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezno predkladá útvar prednostu v súlade s §11 odsek 4 písmeno K zákona 

číslo 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení. Ak môžem k tomu ešte povedať, pretože dostali sme 

návrh pána poslanca Hašana o zmenu alebo chce teda predkladať nový návrh. Tak k tomuto by som 

chcela povedať jednu vec. Mám za to, že pracovníci mestského úradu si riadne plnia svoje úlohy. 

Máme dlhoročnú právničku, pani doktorku Bielu a samozrejme personalistku inžinierku Auxtovú, 

takisto všetky zásady a všetky vlastne ustanovenia sme kontrolovali s hlavnou kontrolórkou mesta, 



takže ja mám za to, že sme neporušili žiaden zákon, pretože pán poslanec nám v tom návrhu hovorí 

o tom, že nie je vlastne tento návrh pripravený dobre a v súlade so zákonom 369 z roku 1990, takže 

nepochopila som, prečo nie. To je prvá vec. V podstate vychádza mi stadiaľ jedine to, že pán 

poslanec okrem toho, že sa mu nepáči alebo je tam nejaký ten nesúlad, ktorý pripomína, tak potom 

aj to, že mestský úrad kontroluje nejakým spôsobom alebo nejakým nevhodným spôsobom to, že či 

sa poslanci zúčastňujú alebo nezúčastňujú vlastne rokovaní takisto ako zastupiteľstiev. Takže k 

tomuto v podstate, čo som pochopila ja iba pán poslanec, lebo verím, že budete vstupovať do 

rozpravy, tak je tak navrhujete to, aby vlastne odmena poslanca bola určená na maximálnu možnú 

výšku s tým, aby mestské zastupiteľstvo, respektíve mestský úrad žiadnym spôsobom nekontroloval 

alebo nesiahal na odmeny poslanca napriek tomu, že sa nebudú zúčastňovať alebo v niektorých 

prípadoch nebudú zúčastňovať zastupiteľstiev. Tak to je všetko zatiaľ z mojej strany. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. My sme si to ako povedala pani 

prednostka, prešli ešte s pani hlavnou kontrolórkou, samozrejme aj pani doktorka Biela, si myslím, 

že si dala tú prácu, aby to pozrela riadne. Ja čo som mal akurát výhradu a to som konzultoval aj s 

pani hlavnou kontrolórkou teraz, že sú nad rámec uvedené články ako článok 3 Odmena poslanca za 

výkon funkcie zástupcu primátora, kde je v podstate len uvedené citácia poslednej novely zákona 

369 z roku 1990 a myslím si, že je to úplne nie že zbytočné, ale nad rámec zákona. A nemalo by to 

tam byť, keďže táto kompetencia po novom prislúcha primátorovi mesta a nie mestskému 

zastupiteľstvu. Ale v zásade ako ja s tým problém, samozrejme, nemám. Otváram rozpravu, nech sa 

páči, kolegyne, kolegovia. Tie zásadné veci sme si ale prešli. Verím, že tam je zhoda, ale k tomuto 

sa môžete vyjadriť, čo bolo aj povedané. Ako prvý do rozpravy pán poslanec Hašan, nech sa páči. 

Milan Hašan, poslanec: Ďakujem pekne, vážený pán primátor, kolegyne, kolegovia. Už tak aj 

priamo som bol vyzvaný k tomu, aby som sa k tomuto vyjadril. Áno, ja som vám dal nejaký návrh, 

ktorý som ja preštudoval, spracoval podľa vlastného vedomia a svedomia a podľa zákonov, ktoré 

som si našiel na internete. A zapracoval som do tohto návrhu, takže idem pekne postupne po 

poriadku, lebo bude to asi troška dlhšie trvať ako tých šesť minút, ak budem môcť, lebo chcel by 

som to všetko toto odprezentovať tu, čo tu mám pripravené, aby ste vlastne boli vy v obraze, ako 

som to ja navrhol a myslel a ako som to zistil. Čiže zmenou zákona tak, ako pani prednostka 

povedala číslo 369/1990 zbierky došlo k zmenám a doplneniu §25, hej? Upravuje postavenie 

poslancov obecných i mestských zastupiteľstiev vrátane ich odmeňovania a ďalej predmetom 

novelizácie došlo k úprave zástupcov primátora, hej? To je ten bod, ktorý je aj v tomto. A teraz. Do 

tejto dôvodovej správy odbor prednostu zabudol doložiť, ja som nepovedal, že to bolo zle, ale 

zabudol doložiť a neviem prečo, že takisto podľa novely zákona o obecnom zriadení vykonaná 

zákonom číslo70/2018 s účinnosťou od 01. apríla 2018 podľa ustanovenia §25 odstavec 8 Zákona o 

obecnom zriadení poslancovi možno poskytnúť odmenu najmä vzhľadom na úlohy a časovú 

náročnosť výkonu funkcie najviac však v kalendárnom roku jeden mesačný plat starostu bez 

zvýšenia podľa príslušnej platovej skupiny. To znamená, v bežnom mesiaci jedna dvanástina 

mesačného platu primátora bez zvýšenia podľa príslušnej platovej skupiny. To hovorí zákon číslo 

70/2018, ktorý bol odsúhlasený a od 01.04.2018 je v platnosti. My sme to doteraz  ešte absolútne 

nezrealizovali, aby sa to zmenilo. Čiže platí ešte podľa tohto všetkého ten starý, to staré 

odmeňovanie. Podľa tejto novelizácie zákona predkladám pozmeňujúci návrh zásad odmeňovania 

poslancov mestského zastupiteľstva a členov komisií zriadených mestským zastupiteľstvom, ktorá 

je navrhnutý v súlade s danými zákonmi a to zmenou zákona číslo 369 z roku 1990 Zbierky 

zákonov, číslo 70/2018 Zbierky zákonov a zákona číslo 5/2019 Zbierky zákonov. A teraz k tomu 

výkladu, hej? K tomuto výklad, čo je, čo bol daný, odôvodnenie. Ustanovenie o poskytnutí odmien 

poslancom obecného zastupiteľstva sa vypúšťa ako nadbytočné... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Spájaš si, áno, pán poslanec? 

Milan Hašan, poslanec: Spájam si a ja vravím, že to bude trvať dlhšie, lebo toho tu je dosť, lebo ja 

chcem, aby som... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: No, máš šesť minút, no, tak sa snaž zmestiť do toho... 

Milan Hašan, poslanec: ...zrazu. Dobre. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nie zrazu. Je to podľa rokovacieho poriadku. 



Milan Hašan, poslanec: To aj inokedy /nezrozumiteľné/... Dobre. Čiže skrátka je tu odôvodnené, 

že tieto odmeny sa majú držať tohto zákona, ktorý bol odôvodnený. No a teraz idem k tým 

zásadám, hej, aby som vás. Nejdem čítať, čo bolo, ale podľa novely zákona ja, čo predkladám, 

ruším bod 1 a nahrádzam ho. Citujem. Podľa novely zákona o obecnom zriadení vykonaná 

zákonom číslo 70/2018 Zbierky s účinnosťou od 01. apríla 2018 zákona o obecnom zriadení 

vzhľadom na úlohy a tak ďalej a tak ďalej, prináleží odmena za každý kalendárny mesiac v roku 

jednu dvanástinu mesačného platu primátora bez zvýšenia podľa príslušnej platovej skupiny. To je 

zákon číslo 253 z roku 1994 §4 odstavec 1. Spolu aj s odmenami za členstvo v komisiách. Čiže 

toto, čo ja predkladám, v podstate do toho spadajú aj komisie. Že komisie nebudú zvlášť 

odmeňované, čiže je to spolu aj s komisiami. Za druhé. Ruším bod 2 a nahrádzam ho – Poslancovi, 

ktorý je predsedom komisie, patrí v poslaneckej odmene podľa bodu 1 tohto článku odmena vo 

výške 10 eur mesačne. Ďalej ruším bod 3 a nahrádza ho, citujem – Priemernú mesačnú mzdu v 

národnom hospodárstve a počet obyvateľov za predchádzajúci kalendárny rok zverejňuje Štatistický 

úrad Slovenskej republiky obvykle v priebehu mesiaca marec. Po zverejnení sa odmena poslancov 

spätne prepočíta od začiatku kalendárneho roka. V prípade, že by odmena poslancov klesla, výška 

odmeny za mesiac január a marec príslušného kalendárneho roka bude spätne dorovnaná. Je to to 

isté, ako je v zákone, že plat primátora , ak sa mení podľa Štatistického úradu aj priemerná mzda v 

národnom hospodárstve, tak sa to takisto týka aj primátora a tak som to dal preto, aby sa to týkalo aj 

poslancov, lebo v podstate to sa odvíja od platu primátora toto, čo som ja dával. Ďalej je tam 

sobášiaci, ja som dal 20 euro, 18, ako sa dohodnete. Ďalej bod 5. Ak sa poslanec bez ospravedlnenia 

nezúčastní jedného rokovania mestského zastupiteľstva, bude mu odmena podľa bodu 1 krátená vo 

výške jednej tretiny zo štvorročnej odmeny a následne za každé neospravedlnené rokovanie. Čiže 

ak sa... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Súhlasíte, aby pokračoval pán poslanec? 

Milan Hašan, poslanec: No, ak vám to robí toto, že nechcete počuť dľa zákona toto, prosím, ja 

skončím. Ja to nemusím čítať. Ja som chcel iba to, aby to bolo robené podľa zákona. Ja som nechcel 

navýšiť maximálne. Veď my sa môžeme. Toto, čo je v tomto návrhu, čo nám bolo dané tie sumy a 

keď sa spočítajú dokopy a toto, tak možno, že toto je navýšenie, dajme tomu, poviem príklad 

mesačne o 15 euro. Kľudne môžem ja dať návrh, čo dám ja, že dobre, nie tú sumu, ktorú som ja 

navrhol, ale deväťdesiat percent. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, pán poslanec. Teda súhlasíte, aby pán poslanec 

pokračoval? Pýtam sa. Tak prosím vás, tak hovor, prosím ťa, k návrhu. 

Milan Hašan, poslanec: No, však veď rozprávam k návrhu. Stále rozprávam iba k návrhu. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre. Povedal si návrh teda pozmeňujúci. 

Milan Hašan, poslanec: Poviem potom, keď dokončím toto. Lebo tu ešte mám, ak sa poslanec 

nezúčastní na rokovaní komisie, bude mu krátená odmena vo výške 20 euro za každú neúčasť v 

komisii. Dobre. Teraz idem na článok 3 – Odmena poslanca mestského zastupiteľstva za výkon 

funkcie zástupcu primátora, to je ok, to je dané zákonom, to sa jednoducho tam nedá rušiť, to je v 

kompetencii primátora, takisto aj článok 4 – plat poslanca, je to v kompetencii primátora, koľko mu 

dá tých 70% zo svojho mesačného základného platu. Článok 5 – Odmena člena komisie mestského 

zastupiteľstva neposlanca, tam som dal 20, ako to bolo, ale som to ešte doplnil aj, že do tohto, že za 

neúčasť sa mu to nevyplatí. Odmena 6. Tie podmienky, čo je v tomto, čo ste navrhli vy, tak to 

vypúšťam, lebo ja som to dal do toho predchádzajúceho. A sobášiaceho, ja som dal, pred tým to už 

bolo, to vypúšťam, to bolo tých 20, čo som dal. A ostatné v podstate nič, akurát som doplnil 

platnosť, lebo tam boli dva termíny, tak som dal od 01.02.2019. To je v podstate všetko, čo som 

chcel ja predniesť tu. Ešte raz opakujem. Tu nejde o to, že sa tam navýši, ja neviem, o desať-pätnásť 

percent. Kľudne, ešte raz to zopakujem, dám, ak sa schváli tento môj návrh, tak nedám tú výšku, 

ktorá je tam dajme tomu tých sto percent, tá maximálna, ale dám deväťdesiat percent. A úplne to 

bude v súlade s tým, čo bolo pred tým, len je to dľa zákona. Všetko. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. S faktickou pani hlavná 

kontrolórka, nech sa páči, sa hlásila. 

Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna: Vážení páni poslanci, ja by 



som chcela povedať jedno, že akýkoľvek, akákoľvek novela zákona a obzvlášť, keď sa dotýka 

takýchto vážnych vecí ako je odmeňovanie a odmeňovanie poslancov zvlášť, pretože je to hmotno-

právny nárok, tak je vždy v mojom zreteli a musím povedať, že novela zákona o obecnom zriadení 

účinná od 01.04.2018 bola okamžite mnou daná do súladu a bola konzultovaná na personálnom a na 

útvare prednostu. To, že my sme nemali novelizované zásady odmeňovania poslancov, sme boli 

unikát na celom Slovensku a síce preto, pretože my sme mali postavené odmeny poslancov na 

nižšej úrovni, ako bola úroveň jednej dvanástiny platu primátora. To sme boli unikát, pretože my 

sme mali tie vaše odmeny postavené nižšie, ako bola jedna dvanástina platu primátora. Kým ostatné 

samosprávy museli upravovať zásady odmeňovania, pretože mali vyššie mesačné odmeny, tak vy 

ste ich mali nižšie. Preto my sme tie zásady odmeňovania nemuseli upravovať. Ale vy ste ich mali 

vždy v súlade so zákonom. To by som si ja nemohla dovoliť, aby ste vy išli v rozpore so zákonom. 

Preto mňa sa to osobne dotýka a nemôžem súhlasiť s tým, pán poslanec, aby bolo povedané, že 

niečo je v rozpore so zákonom a viete veľmi dobre, že v decembri, keď boli predkladané 

mimoriadne odmeny, tak mali ste mimoriadne, boli ste, odsúhlasili ste si mimoriadnu odmenu na 

počítače a viete veľmi dobre, že potom sa to rýchlo upravovalo. Bolo to na môj zásah a menili sa 

zásady odmeňovania. A prečo? Preto, lebo si dovolil úrad skontrolovať práve, aby vaša ročná 

odmena nepresiahla jednu dvanástinu platu primátora. Práve preto to kontroluje, nie vás kontroluje 

ten úrad, ale kontroluje to, aby nepresiahol hmotno-právne, lebo je to váš hmotno... je to nárok, ale 

vy za to zodpovedáte, aby ste jednoducho nepresiahli tie finančné prostriedky, lebo vy tie finančné 

prostriedky dostávate a oni vás vlastne takýmto spôsobom kontrolujú, aby ste nezískali niečo 

navyše. Čiže nie je pravdou, že to je v rozpore so zákonom. My sme si všimli tú novelu zákona. My 

vieme o tej novele zákona od 01. apríla 2018. Ale môžem povedať, že sme boli raritou, asi jediná 

možná väčšia samospráva okresného mesta na Slovensku, kde vy ste mali fakt tak nízko postavené 

odmeny poslancov, pretože všetci... ja som odpovedala na časté otázky, že vy ste fakt 

nenovelizovali? Nie, nenovelizovali, lebo naši poslanci boli takto skromní, že mali takto nastavené. 

Teraz tieto zásady odmeňovania boli naozaj urobené s vysokou odbornosťou, boli so mnou 

konzultované. Naozaj, ja som pred dvoma dňami večer dostala znova aj tvoje, pán poslanec, tvoj 

návrh. Musím povedať, že ten návrh má inú filozofiu, áno. Je tam návrh, aby ste mali odmeny dané 

vo výške jednej dvanástiny. Tento návrh je, aby každý poslanec dostal jednu dvanástinu platu pána 

primátora s tým, že vlastne každý poslanec dostane túto jednu dvanástinu. V odseku dva ale potom 

je navrhnuté, aby ten, kto je v nejakej komisii, dostával navyše nejakú odmenu. Ale toto je, áno, to 

je v článku dva, áno, v tvojom. Je to tak. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, pokračuj, pani hlavná kontrolórka. 

Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna: A to je práve v rozpore so 

zákonom. Čiže v tomto prípade ja musím povedať, že ak by ste diskutovali o tomto návrhu, tak 

tento návrh by musel prejsť právnou legislatívnou úpravou, aby bol zosúladený so zákonom o 

obecnom zriadení. Čiže ak budete o tomto diskutovať, tak vás poprosím, aby práve, lebo tie zásady 

všetky smernice, VZN-ká a všetko, preto to prechádza cez pripomienkové konanie, preto to 

prechádza cez tú legislatívnu úpravu, aby to naozaj bolo, keď to príde k vám na schválenie a potom 

na podpis pánovi primátorovi, aby to naozaj bolo v súlade so zákonom. To sú tie mechanizmy, tie 

kontroly, aby to naozaj bolo tak, ak to má byť. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Ja len ešte pre ozrejmenie, kolegyne, 

kolegovia. Pani prednostka, aby ste vedeli, že ako sme to napočítali. Ja len do tej debaty zasiahne 

krátkou faktickou. Treba si ale uvedomiť aj to, že to rozhranie je pre mestá od 20.000 obyvateľov 

do 50.000 obyvateľov. My sme dneska na hrane, napriek tomu to máme nastavené na maximum. 

Takže treba sa trošku aj na to možno z tohto pohľadu pozerať, aby nám to niekto potom, viete, 

možno nevyčítal. Takže to je len môj názor. Ako samozrejme, my s tým súhlasíme. Čo schválite, to 

bude. Ale to napočítanie, hovorím, čo sme my počítali, tak nám vychádza na to skoro maximum 

absolútne, hej? Tam je rozdiel päť euro asi. Nech sa páči. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Chcela by som sa k tomu 

postaviť len fakticky. Takže len vám zrekapitulujem v podstate krátke veci. Odmeny, ako vieme 

všetci, sa odvíjajú od platu starostu alebo teda primátora bez navýšenia. Pre mestá od 20.000 



obyvateľov alebo teda 20.001 do 50.000 je koeficient 3,21 násobku. To znamená. Keď máme plat 

podľa hospodárstva za rok 2017, lebo od toho sa odvíjame, 954eur, krát 3,21 násobok, dostaneme 

sa na sumu 3.063 eur, čo znamená jedna dvanástina z toho je 255,195 eura mesačne na jedného 

poslanca, áno? My, keď si zoberieme náš návrh, ktorý sme dali, ktorý sme navyšovali oproti tomu, 

čo sme sa rozprávali na pracovných stretnutiach, čo dokonca ešte aj pán poslanec Fašang chcel 

znížiť, my navrhujeme a v tomto v podstate návrhu uznesenia máme. Poslancova mesačná odmena 

je vo výške 130 eur. Za účasť na zasadnutí mestského zastupiteľstva platí odmena 70 eur. 

Poslancovi, ktorý je predsedom komisie navyše odmena 30 eur a poslancovi, ktorý je členom 

komisie MSZ k poslaneckej odmene podľa tohto bodu platí 20 eur. Keď si to všetko spočítame, my 

navrhujeme 250 eur na mesiac. To znamená, pán poslanec Hašan, je to rozdiel 5,195 eur. Takže my 

navrhujeme takmer maximum. A neviem, či teda nesúhlasíte s tým, čo navrhujeme, alebo v čom je 

ten hlavný rozpor. Tomuto nerozumiem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. Pán poslanec Strmeň, pán poslanec 

Hašan s faktickou na faktickú sa nedá, lebo my sme reagovali na teba, tak neviem, či na seba chceš 

reagovať. Ale to bola faktická poznámka, však to som povedal do rozpravy, tak prosím ťa, už aj 

keď si v rozprave bol, ak budú kolegyne a kolegovia súhlasiť, nemám s tým problémy. 

Vladimír Strmeň, poslanec: Vážený pán primátor, kolegyne, kolegovia, myslím si, že toto, ja som 

nebol na poslednom pracovnom stretnutí poslancov, kde sa tieto veci možno mali rozdebatovať, aby 

sme to neriešili dnes. Možnože by sa bolo... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Sme rozdebatovali, pán poslanec. 

Vladimír Strmeň, poslanec: Hej? Rozdebatovali ste to, dobre. Ja by som mal taký návrh k článku. 

K článku 6, že by sme prehodnotili bod 2. V prípade, že poslanec sa zúčastní na zasadnutí 

mestského zastupiteľstva menej ako osemdesiatimi percentami hlasovaní z celkového počtu 

hlasovaní v rámci jedného mesiaca, odmena za účasť podľa článku 2 bodu 2 sa zníži o päťdesiat 

percent. Z praxe. Som tu tretie volebné obdobie. Spústu kolegov mešká pol hodinu alebo trištvrte 

hodinku, sme všetci zamestnaní, máme svoju prácu. Stane sa, že nemôžeme prísť celkom na 

začiatok alebo musíme odísť niečo skôr. Väčšina hlasovaní, teda väčšina... veľký počet hlasovaní, 

keďže skúšame hlasovacie zariadenie, berieme procedurálne otázky, volíme návrhovú komisiu, 

väčšina, teda veľká časť hlasovaní, viac ako dvadsať percent prebehne do tej pol hodiny alebo 

trištvrte hodinky. Ten poslanec potom príde, sedí tu štyri-päť hodín, rokuje, aktívne sa zapája a zdá 

sa mi tento článok taký  nie dobre nastavený  aj z titulu toho, že pridáva prácu zamestnancom, 

štatistike a tak ďalej. Čiže ja by som navrhol v článku 6 bod 2 vypustiť. Tým pádom v tom istom 

článku aj bod 6, týka sa to komisií, rokovania komisií, hej, bod v článku 6 bod 6 a tým pádom v 

článku 7 aj bod 1, kde teda sa píše o tom, ako ten konkrétny zamestnanec má túto štatistiku viesť a 

vyhodnocovať tieto veci. To isté článok 7 bod 2, hej? To sú komisie. V článku 3... teda článok 7 

bod 3 schválené podklady odovzdáva sekretár komisie po rokovaní komisie mestskému mzdovému 

účtovníkovi najneskôr prvý pracovný deň po zasadnutí komisie. Môže sa stať, že má dovolenku, 

neodovzdá to v prvý pracovný deň, tak by som to nahradil nejakým slovíčkom v čo najkratšom čase 

alebo proste tak. Nelimitujme to , že nasledujúci deň po zasadnutí komisie. To sú moje 

pripomienky. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Tvoj návrh alebo pripomienky, to je rozdiel. 

Vladimír Strmeň, poslanec: Teda to je môj návrh, aby sa tieto body z menovaných článkov 

vypustili, aby sme schválili odmeny bez tohto. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pán poslanec Hašan. S faktickou chceš na koho? Ja sa 

pýtam na koho, nie či môžeš... 

Milan Hašan, poslanec: /nezrozumiteľné/... a čo sa týka toho odmeňovania za členstvo, ja som to 

už dneska čítal ten bod, ktorý som navrhol a je tu jasne napísané podľa novely zákona a tak ďalej a 

tak ďalej. Jedna dvanástina platu primátora bez zvýšenia podľa príslušnej skupiny a tak ďalej spolu 

aj s odmenami za členstvo v komisiách. Je to jasné. Ja som nie, ja neviem čo. Som to poslal takisto. 

Aj dneska som to čítal. Čiže dávajte pozor, čo čítam. Včetne odmien aj za komisie. To je tu 

napísané. Spolu aj s odmenami za členstvo v komisiách. Takže nič také, že som to ja chcel ešte 

navyše aj. Nie a povedal som takisto, že aby tie odmeny neboli navyše. Tak som povedal dobre, 



keď si to prepočítame a že dáme 90% iba z jednej dvanástiny, tak to vyjde ešte menej ako je tu 

navrhnuté. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prepáč,  pán poslanec, minúta uplynula. Poprosím, aby sme 

sa posunuli ďalej. S faktickou pán poslanec Fašang na kolegu Strmeňa, áno? 

Miroslav Fašang, poslanec: Áno.  

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nech sa páči. 

Miroslav Fašang, poslanec: Ďakujem za slovo. Prebrať tieto veci sme mali možnosť na pracovnom 

rokovaní a myslím si, že nemusíme to riešiť tu. Taktiež si myslím, že osobne by možno viac 

pomohlo Breznu, keby sme pridali všetci na práci a nielen na platoch. A preto navrhujem, aby sme 

ukončili diskusiu a dali hlasovať o pozmeňujúcich návrhoch, keďže čaká nás tu ešte veľa bodov, 

ktoré sú ďaleko dôležitejšie. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. To je procedurálny návrh. Súhlasí s ním 

väčšina? Alebo ako kolegyne, kolegovia? Súhlasíte tí, čo ste sa prihlásili do rozpravy, aby nebolo, 

že som vám neumožnil vystúpiť v rozprave? Súhlasíš, áno, pani poslankyňa? Pán poslanec tiež, 

áno? Návrh si predniesol. Dobre, kolegyne a kolegovia, prejdeme teda k hlasovaniu. Najprv po 

poradí. Návrh pána poslanca Strmeňa. Poprosím návrhovú komisiu. Nech sa páči, môžeš pán 

poslanec. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Návrh poslanca Strmeňa. V článku 6 vypustiť bod 2, bod 6, 

neviem či ste si to prečítali alebo vám to ešte raz prečítať, či ste to pochopili. Ešte to raz pre istotu 

zopakujem. Článok 6 bod 2. V prípade, že poslanec sa zúčastní na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva menej ako osemdesiatimi percentami hlasovania, čiže dvadsať percent, keď 

nehlasuje, hej, bude mu krátená odmena o 50%. To isté sa týka komisií. Tie odmeny sú tam, aké 

bolo povedané. Tridsať predseda, dvadsať člen komisie. V článku 7 tým pádom vypustiť bod 1, 

účasť poslanca mestského zastupiteľstva vyhodnocuje poverený pracovník príslušného 

organizačného útvaru podľa platného organizačného poriadku mestského úradu na základe 

prezenčnej listiny na základe elektronických údajov o účasti poslancov na hlasovaní, podkladov na 

zúčtovanie odmien predkladá na schválenie primátorovi mesta. V bode 2 je to isté, len sa to týka 

komisie. A v bode 3, aby neboli nútení sekretári komisie odovzdávať podklady po zasadnutí 

komisie hneď budúci deň po rokovaní komisie, ale aby tam bol väčší priestor. Môže ochorieť, môže 

byť na dovolenke, nesplní túto úlohu. Ten návrh môj vyplýva z toho, ako som tu odôvodnil. Mnohí 

poslanci potrebujú... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pán poslanec, iba návrh povedz, dobre? Lebo sme v 

návrhovej. 

Neuvedený , návrhová komisia: Dobre. To je všetko, ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. Je jasné všetkým teda, o čom 

hlasujete? Ak áno, poprosím hlasujte o návrhu... pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Strmeňa. 

Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 5 za, proti 8, zdržali sa 2. Konštatujem, že návrh nebol 

schválený. 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Poprosím návrh pána poslanca Hašana, ktorý vám bol aj... 

pozmeňujúci návrh pána poslanca Hašana, ktorý vám bol aj zaslaný v tom rozsahu, ako si poslal, 

pán poslanec, áno? No, tak ako si poslal, však všetci sme to dostali, takže nie je tam zmena žiadna, 

áno? Nech sa páči, návrhová komisia, poprosím pozmeňujúci návrh pána poslanca Hašana. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Čiže Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna súhlasí s 

pozmeňujúcim návrhom pána poslanca Hašana tak, ako ho uviedol v rozprave a poslal e-mailom. 

Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu pána poslanca Hašana. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 2 za, proti 9, zdržali sa 4. Konštatujem, že návrh nebol 

schválený. 

 



Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Poprosím návrh ako celok. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Čiže Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé zrušuje zásady 

odmeňovania poslancov mestského zastupiteľstva ďalej tak ako je uvedené v texte. Po druhé, 

schvaľuje zásady odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezno, zástupcov 

primátora mesta a členov komisií zriadených mestským zastupiteľstvom. Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 11 za, zdržali sa 4.  Konštatujem, že návrh bol schválený. 
 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 17/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 8.2. - Žiadosť spoločnosti  Hronstav  01  spol.  s r.o.,  Rázusova  51,  Brezno o uzatvorenie 

zmluvy o zriadení vecného bremena 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 8.2. Tým je Žiadosť spoločnosti 

Hronstav  01  spoločnosť, obchodná spoločnosť  Rázusova  51,  Brezno o uzatvorenie zmluvy o 

zriadení vecného bremena. Nech sa páči, pán magister Vetrák. 

Mgr. Michal Vetrák, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: 

Spoločnosť Hronstav 01 s.r.o. požiadala mesto Brezno o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena, ktoré by spočívalo v časovo neobmedzenej povinnosti povinnosť vecného bremena strpieť 

na časti pozemku. Jedná sa o parcelu 3656/1 neobmedzený  vstup, prechod, prejazd oprávneného 

vecného bremena, ako aj osôb, ktoré s jeho súhlasom užívajú vecné bremeno, to je zaťažený 

pozemok. Jedná sa vlastne o prístupovú plochu k prevádzke, ktorá je vo vlastníctve spoločnosti 

Hronstav 01 s.r.o. Vecné bremeno by bolo zriadené za jednorazovú odplatu, ktorá by bola určená na 

základe znaleckého posudku a všetky náklady na vyhotovenie geometrického plánu, znaleckého 

posudku ako aj náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností 

bude znášať oprávnený  z vecného bremena. Taktiež je potrebné povedať, že vecné bremeno sa 

schvaľuje in rem, čiže pre vlastníka priľahlej stavby. Toľko v skratke. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu. Nech sa páči, 

kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

žiadosť spoločnosti Hronstav tak, ako je uvedené v texte. Po druhé, schvaľuje uzatvorenie zmluvy o 

zriadení vecného bremena ďalej tak, ako je uvedené v texte. Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 18/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 8.2. - Žiadosť spoločnosti  ISTROFINAL  a.s.,  Mydlárska  8718/7A,  010  01  Žilina o 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 8.3., nech sa páči. 

Mgr. Michal Vetrák, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: 
Spoločnosť ISTROFINAL a.s. Požiadala mesto Brezno o uzatvorení zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena v súvislosti s realizáciou stavieb Brezno – Kasárne komunikácia a 

technická infraštruktúra a rekonštrukcia objektu bývalých kasární Švermu Brezno a to na častiach 



pozemkov tak, ako sú uvedené v texte. Jedná sa o vecné bremeno, ktoré by spočívalo v uložení 

inžinierskych sietí, plynovodu, teplovodu, slaboprúdových rozvodov /nezrozumiteľné/ objektu z 

retenčnej nádrže a nadzemných stavieb, teda komunikácií. Jednak by to bolo teda uloženie týchto 

inžinierskych sietí a v druhej časti by to bolo v nevyhnutnej miere vstup, vjazd vozidlami, 

mechanizmami oprávneného z vecného bremena a iných poverených osôb na zaťažené 

nehnuteľnosti v súvislosti s rekonštrukciou a modernizáciou respektíve inými stavebnými úpravami 

týchto inžinierskych sietí. Vecné bremeno by sa zriadilo za jednorazovú odplatu, ktorej výška by 

bola určená na základe znaleckého posudku po /nezrozumiteľné/ zameraní tejto stavby. A náklady 

na správne poplatky spojené s návrhom na vklad už pri samotnom zriadení vecného bremena by 

znášal žiadateľ, teda spoločnosť ISTROFINAL, a.s. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči. 

Prvý do rozpravy, pán poslanec Fašang, nech sa páči. 

Miroslav Fašang, poslanec: Ďakujem. Za komisiu rozvoja. Komisia rozvoja súhlasí, akurát 

žiadame vedenie mesta, aby jednalo so spoločnosťou ISTROFINAL, aby tie siete  čo najmenej 

obmedzovali ten pozemok, čiže aby prehodnotili uloženie. Ale s návrhom súhlasí. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Áno, to sme sa bavili, že by sa to posunulo, aby sme mohli 

vo väčšej miere využiť ten náš pozemok. Tak to spracujeme, áno? Dobre. Ešte niekto ďalší do 

rozpravy? Pán poslanec Ridzoň, nech sa páči. 

Martin Ridzoň, poslanec: Ďakujem. Ja by som chcel za komisiu finančnú. Komisia berie na 

vedomie daný  návrh a odporúča mestskému zastupiteľstvu neschváliť, ale kvôli tej podmienke, ako 

bolo uvedené, aby sa vyvolali rokovania na to, aby čo najmenej ovplyvnili tie siete inžinierske náš 

pozemok. Takže ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: V podstate, keď to schválime, tak keď zmeníme trasovanie, 

tak je to v poriadku, nie? No tak to urobíme. Ako týmto sa zaväzujeme, hej, že tak to bude. Aj sme 

si to naznačili v podstate, že ako. Dobre, ďakujem pekne, ešte niekto ďalší? Ak nie, rozpravu 

končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé berie na vedomie 

žiadosť spoločnosti ISTROFINAL ďalej tak, ako je uvedené v texte. Po druhé, schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena ďalej tak, ako je uvedené v 

texte. Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 
 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 19/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 8.4. - Žiadosť Marcela Fekiača a Andrey Fekiačovej, obaja bytom Nálepkova 9, 977 01 

Brezno o odkúpenie  pozemku na Jilemnického ulici v Brezne 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 8.4. - tým je Žiadosť Marcela Fekiača 

a Andrey Fekiačovej, obaja bytom Nálepkova 9, Brezno o odkúpenie  pozemku na Jilemnického 

ulici v Brezne. Nech sa páči. 

Mgr.Vladimír Šiška, Odbor právny a  majetkový Mestského úradu Brezno: Ďakujem, dobrý 

deň, vážení pán primátor, vážený poslanecký zbor. Pán Marcel Fekiač a pani Andrea Fekiačová 

požiadali o odkúpenie pozemku na rohu Jilemnického ulice. Jedná sa o novovytvorenú parcelu 

registra C číslo 912/57 o celkovej výmere 31 metrov. Žiadatelia plánujú na tomto pozemku 

uskutočniť pokládku zámkovej dlažby a osadenie montovanej garáže. Návrh uznesenia je 

pripravený na dnes, schvaľuje s tým, že sa opiera o stanovisko architekta mesta a takisto o 

stanovisko technických služieb Brezna ako príspevkovej organizácie, ktorá uvádza, že garáž by 

mohla zasahovať do komunikácie a znemožnila by bezpečnú obsluhu vozidiel technických služieb 



Brezno pri zvoze komunálneho odpadu ako aj pri výkone zimnej údržby miestnej komunikácie. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, otváram rozpravu. Nech sa páči. Prvý do 

rozpravy pán poslanec Palovčík, nech sa páči. 

Milan Palovčík, poslanec: Ďakujem za slovo.  Títo susedovci ma tam oslovili, že je tam nevyužitý 

priestor, je to tam pri bývalom fitnescentre /nezrozumiteľné/. Teraz to má pán Strmeň Ivan. Garáž 

by bola chrbtom k inej garáži. Oni to tam kus zle zakreslili, akože bude zasahovať, ale to len tou 

parkovacou plochou. Ale väčšinou tam býva bordel. Ja nechám na zastupiteľstve, hej, komisie sa 

vyjadrili, ale mňa oslovili, tak ja som im povedal, čo majú robiť, aký majú spraviť postup, hej, to 

spravili. Tak je na mestskom zastupiteľstve. Ale vravím, nezavadzalo by to tam akože. No ale 

nechám to na vás. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Tak, 

ak je stanovisko záporné, tak by bolo dobré, ak by si povedal, že prečo. Že iba nie, áno? Dobre. Tak 

stanovisko komisie finančnej je záporné. Rozvoj tam voľáky, ak máme takúto vec? 

Neuvedený: /Nezrozumiteľné/. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nepredal, dobre. Áno. Pani poslankyňa Štugnerová, 

pardon, nech sa páči. 

Ľubica Štugnerová, poslankyňa: Ja by som chcela len toľko, že tam je dosť problém aj tak s 

parkovaním a neviem si celkom dobre predstaviť, ak ešte tam bude chodiť nejaké zásobovanie 

alebo nejaké nákladné autá. Ako proste je to tam problém, tiež si myslím, že to nie je celkom 

šťastné riešenie. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Áno, ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak 

nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé berie na vedomie 

žiadosť Marcela Fekiača a Andrey Fekiačovej o odkúpenie pozemku ďalej tak ako je uvedené v 

texte. Po druhé, neschvaľuje odpredaj nehnuteľného majetku mesta Brezno ďalej tak, ako je 

uvedené v texte. Prosím dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 12 za, zdržali sa traja. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 20/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 8.5. - Žiadosť Jozefíny Gurovej, bytom ŠLN 1229/5, 977 01  Brezno o odkúpenie 

pozemkov nachádzajúcich sa pri  Ceste osloboditeľov  v Brezne,  lokalita Vrchdolinka 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 8.5. - Žiadosť Jozefíny Gurovej,  

Brezno o odkúpenie pozemkov nachádzajúcich sa pri  Ceste osloboditeľov  v Brezne,  lokalita 

Vrchdolinka. Nech sa páči. 

Mgr.Vladimír Šiška, Odbor právny a  majetkový Mestského úradu Brezno: Ako už bolo 

povedané, pani Gurová požiadala mesto o odkúpenie týchto nehnuteľností tak, ako sú uvedené v 

návrhu uznesenia. Pôvodný zámer alebo pôvodný účel pani Gurovej bol vybudovať na týchto 

pozemkoch malý rodinný penzión s tým, že my sme pani Gurovú oslovili a upozornili sme, že na 

dotknutých pozemkoch sú trasované inžinierske siete, je to aj v prílohe. Pani Gurová to vzala na 

vedomie, svoju žiadosť, teda účel využitia zmenila tak, že plánuje na týchto pozemkoch vybudovať 

nejaké spevnené plochy na parkovanie motorových vozidiel. Čiže návrh uznesenia je pripravený na 

odpredaj týchto pozemkov formou obchodnej verejnej súťaže, kde minimálnu kúpnu cenu sme 

navrhli dvadsať eur za jeden meter štvorcový. S tým, že mestské zastupiteľstvo ju môže... môžete ju 

teraz zvýšiť alebo znížiť. Pozemky vzhľadom k tomu, že sú zasiahnuté aj v dosť veľkom rozsahu 

niektoré inžinierskymi sieťami, tak sme navrhli ich odpredať ako jeden balík, pretože zrejme by sa 

nám stalo, keby sme ich dávali po jednom, že nezasiahnuté by sme predali a tie ostatné by nám 



ostali. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Sú tam aj nezasiahnuté pozemky teda? 

Mgr. Michal Vetrák, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: 

Jeden je nezasiahnutý vôbec... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: To je ktorý? 

Mgr.Vladimír Šiška, Odbor právny a  majetkový Mestského úradu Brezno: Moment. 4181/6 je 

vôbec nezasiahnutý a 4181/4 je zasiahnutý len minimálne. Ostatné sú značne zasiahnuté. S tým, že 

navrhujeme ešte pod bodom 5 návrh uznesenia, aby sme mohli obchodnú verejnú súťaž v prípade, 

že bude neúspešná vyhlásiť za rovnakých podmienok, ako budú schválené aj dnes opakovane. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči. Tu 

komisie ako? Ja sa zaujímam, ako ste odporučili? 

Neuvedený, komisia pre rozvoj: Komisia pre rozvoj mesta odporúča schváliť tak, ako je 

predložený návrh. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Financie poprosím. 

Neuvedený, finančná komisia: Komisia berie na vedomie a potom bolo záporné, že nevyhlásiť, 

nakoľko komisia tam videla v tom, že sú tam aj stavebné nejaké pozemky, že či by sa to nedalo. 

Nebola tam ani cena stanovená, takže či by sa to nedalo nejako rozdeliť, rozparcelovať tie 

pozemky, na ktorých sa dá a na ktorých sa nedá stavať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: No, to je ten jeden, čo teraz sme, áno? 

Neuvedený, finančná komisia: No, tak nevyhlásiť, takže stanovisko. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prosím? Dvadsať euro je návrh. Dobre. Ešte niekto ďalší do 

rozpravy? Ak nie... pán poslanec Strmeň, nech sa páči. 

Vladimír Strmeň, poslanec: Ďakujem, ja len toľko, že ak si pamätáte v minulosti sme tieto 

pozemky riešili, boli niekoľkokrát ponúkané na odpredaj. Nepodarilo sa ich predať. Ak teda 

záujemca je aj s tým obmedzením, čo sa týka sietí, ja by som bol za to, aby sme tento návrh 

schválili, ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: A že sa to bude ponúkať všetko, áno? Spolu? A tá pani 

Gurová mala záujem o všetko? Aha, no dobre. Nech sa páči. 

Neuvedený: V podmienkach súťaže je, že sa to predáva ako jeden celok. Čiže nepredáva sa to po 

parcelách, ale spolu. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak 

nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé berie na vedomie 

žiadosť Jozefíny Gurovej ďalej tak, ako je uvedené v texte o pozemky tak ako je uvedené v texte. 

Vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to pozemky tak ako sú uvedené v 

texte za prebytočný. Schvaľuje spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezno a to pozemky 

tak, ako sú uvedené v texte obchodnou verejnou súťažou. Po štvrté, schvaľuje súťažné podmienky 

verejnej obchodnej súťaže tak, ako sú uvedené v texte. Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 13 za. Konštatujem... zdržali sa dvaja, konštatujem, že návrh 

bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 21/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 8.6. - Žiadosť spoločnosti  Orto Sen, s.r.o., IČO : 36625817, sídlo : Bystrá 108, 977 65 

Bystrá, o odkúpenie  pozemku v lokalite Zadné Halny,  v k.ú. Brezno 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 8.6. Tým je žiadosť spoločnosti Orto 

Sen, Bystrá o odkúpenie pozemku v lokalite Zadné Halny, nech sa páči. 



Mgr.Vladimír Šiška, Odbor právny a  majetkový Mestského úradu Brezno: Spoločnosť Orto 

Sen požiadala mesto Brezno o odkúpenie novovytvorenej parcely registra C číslo 5577/4 o celkovej 

výmere 923 metrov. Je to pozemok situovaný v Zadných Halnách a je pozemkom priľahlým k 

pozemku vo vlastníctve spoločnosti Orto Sen. Ten dôvod odkúpenia je ten, že žiadateľ vlastne má 

záujem si zabezpečiť prístup z miestnej komunikácie na svoju nehnuteľnosť nezávisle od tretí osôb 

a nerušene. Návrh uznesenia je pripravený na schvaľuje a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

podľa zákona o majetku obcí v súlade so zásadami hospodárenia, nakladania s majetkom  mesta 

Brezno podľa §28 odsek 1 písmeno D. Nakoľko sa jedná o prevod majetku mesta na iný účel, o 

ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov a tým iným 

účelom je vlastne prevod pozemku, ktorý je pozemkom priľahlým k pozemku vo vlastníctve 

žiadateľa, ktorý mu zabezpečí prístup z miestnej komunikácie na jeho nehnuteľnosť. Tým, že kúpna 

cena by bola určená podľa znaleckého posudku, ktorého vyhotovenie zabezpečí mesto na náklady 

žiadateľa a žiadateľ bude taktiež znášať všetky správne poplatky spojené s návrhom na vklad. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Tá celková výmera je 923? Som myslel, že o dosť menej. 

Neuvedený: /Nezrozumiteľné/ 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Čiže to bolo v telese cesty? 

Neuvedený: Takto bol ešte taký malý trojuholník, takže tento sa... Ak môžem doplniť z hľadiska 

veľkosti vlastne parcely bol vytvorený nový geometrický plán, oprav ma, pán Šiška, ak je tam 

nejaký problém, ale bol vytvorený nový geometrický plán práve kvôli tomu, že sa vyčleňovala časť, 

taký malý trojuholník, ktorá v podstate by zamedzila prístup Pepichovcom, alebo teda druhému 

vlastníkovi, však? Takže je to 923 metrov štvorcových. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Oni majú záujem odkúpiť tých 923? 

Neuvedený: 923, to je vlastne toto, čo majú záujem odkúpiť celé, áno. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: A podľa znaleckého, tam ste sa bavili o tom, koľko to bude 

asi? Lebo nie, že nám to ako nejakú ornú pôdu potom strelí znalec. To asi by sme neboli spokojní. 

Neuvedený, komisia pre rozvoj: Pán predseda komisie pre rozvoj /nezrozumiteľné/ v tejto oblasti 

nebol prítomný na komisii s ohľadom na okolnosti, ktoré sa stali, ale osobne si myslíme, keď sme 

sa bavili pred tým, tá cena bude podľa znaleckého nízka, nakoľko sa jedná o trvalé trávnaté porasty 

a z toho dôvodu som chcel navrhnúť, aby sme tam stanovili minimálnu kúpnu cenu, ktorú stanoví 

zastupiteľstvo. Ak bude podľa znaleckého vyššia, tak vyššiu. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Preto sa na to pýtam, lebo zase je to ucelený  pozemok a je 

to 900 štvorcov. 

Neuvedený, komisia pre rozvoj: Je to 900 štvorcov pri hlavnej ceste... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: No, veď dobre, ale ak nám to za pár centov znalec 

ohodnotí, tak asi neviem, či sme s týmto spokojní. Prosím? Prenájom sa prečo oplatí tam? 

Neuvedený, komisia pre rozvoj: Prenájom sa podľa zásad neoplatí. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Zásah do cesty to nie je, cestu sme vyňali, takže tam 

nevidím ja problém. Čiže navrhuješ, či nenavrhuješ? 

Neuvedený, komisia pre rozvoj: Dám návrh... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre. Ďalej pán poslanec Marcinek, nech sa páči, pán 

poslanec. 

Martin Marcinek, poslanec: Ja sa chcem spýtať, či to nebude Pepichovcom vstup obmedzovať. 

Nebude, hej? 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nie, veď teraz sme to hovorili... 

Martin Marcinek, poslanec: Tak potom ja som za, lebo tam to je džungľa z toho zarastená, nech 

sa to predá. 

Neuvedený: /Nezrozumiteľné/. 

Martin Marcinek, poslanec: Dobre. Tak keď nebudú mať vstup zatarasený, tak ja som za. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nie. Preto je to menej, ako sú uvedené tie počty... teda tie 

výmery parciel, lebo sa vyňalo, áno. 

Neuvedený: /Nezrozumiteľné/. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Áno, dobre. Pán poslanec Obernauer, nech sa páči. 



Július Obernauer, poslanec: Ďakujem pekne. Ja by som sa chcel opýtať, keďže hovorí sa už o 

dokončení alebo o začatí druhej etapy obchvatu Brezna a domnievam sa, že tam by niekde mala 

ústiť vlastne tá cesta druhej etapy, či sú to nie tie pozemky a či v budúcnosti nevznikne nejaký 

problém náhodou potom okolo. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nemyslím si, že sú to tie. Pardon. 

Neuvedený: Druhá etapa tam neústi. V podstate tá ide od terajšieho kruhového obchvatu po 

Podkoreňovú. Takže to nie. Ale... 

Neuvedený: ...Tak potom tretia etapa. 

Neuvedený: Tretiu etapu neviem ešte presne povedať trasovanie, ale nemal by tam byť problém. 

Ak by mal vzniknúť, tak v tomto prípade sa dajú vlastne vykúpiť pozemky, áno. Presne tak, ktoré 

má SSC. My nie, to je to štát. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Štát bude kupovať len podľa ceny znaleckého posudku. Že 

štát bude vykupovať len podľa ceny znaleckého posudku. Čiže ako ak máte teraz predstavu, že my 

štátu povieme pätnásť euro za meter, to tak nefunguje. Podľa mňa nie, podľa mňa nie. Ale neviem, 

ako to by sme museli mať, dneska je to len vo forme štúdie. Čiže pokiaľ tam nie je durka, tak to 

nikto dneska nevie povedať, kade to presne pôjde. Takže tí, čo sú stavbári, tak vedia, o čom 

hovorím, hej? Dobre. Ešte pán poslanec Fašang, nech sa páči. 

Miroslav Fašang, poslanec: ... dovolím si poslanecký návrh, aby minimálna kúpna cena bola 

stanovená 12 euro za meter štvorcový alebo podľa znaleckého, čo bude vyššie. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Čiže podľa ceny znaleckého posudku, ale minimálne 

dvanásť euro, áno? Aby bolo zrozumiteľné to uznesenie potom. Áno? Nie, to je poslanecký návrh. 

Miroslav Fašang, poslanec:  ... ako rozvojová komisia to odporúča predať, lebo nemáme tam 

žiadne plány a aktivity a pozemok je zamokrený a v podstate borí prístup pre... čiže... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: No dobre. Ďakujem. Ak nikto ďalší do rozpravy, tak 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, najprv doplňujúci návrh pána poslanca Fašanga. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Čiže doplňujúci návrh. Kúpna cena určená podľa znaleckého 

posudku, avšak minimálne dvanásť euro za meter štvorcový.  

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Nech sa páči kolegyne, kolegovia, 

hlasujte o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Fašanga. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 14 za, zdržal sa jeden. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

Poprosím návrh ako celok. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé berie na vedomie 

žiadosť spoločnosti Orto Sen ďalej tak, ako je uvedené v texte, vyhlasuje pre účel prevodu 

nehnuteľný majetok mesta Brezno a to pozemok tak, ako je uvedené v texte za prebytočný. Po 

tretie, schvaľuje trojpätinovou väčšinou poslancov predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno 

ďalej tak, ako je uvedené v texte. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 14 za, zdržal sa jeden. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 22/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 8.7. - Žiadosť Mareka Čupku bytom Kiepka 546/58, 977 01 Brezno a Eriky Čupkovej 

bytom  9.mája  2143/31,  977  03  Brezno  o uzatvorenie  zmluvy  o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 8.7. - Tým je Žiadosť Mareka Čupku 

bytom Kiepka, Brezno a Eriky Čupkovej,  Brezno  o uzatvorenie  zmluvy  o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena. Nech sa páči. 

Mgr.Vladimír Šiška, Odbor právny a  majetkový Mestského úradu Brezno: Pán Marek Čupka 



a pani Erika Čupková sú vlastníci stavebného pozemku na Poľnej ulici, na ktorom realizujú 

výstavbu, v súčasnosti realizujú výstavbu rodinného domu a cez tento pozemok vedie stavba 

verejnej kanalizácie Vrchdolinka. V podstate pristupujeme k majetkovoprávnemu vysporiadaniu s 

pánom Čupkom a s pani Čupkovou formou uzatvorenia zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena, ktoré bude teda spočívať v uložení podzemnej líniovej stavby verejnej 

kanalizácie na jeho pozemku a v nevyhnutnej miere ho bude... bude teda povinný umožniť mestu 

alebo ním poverený m oprávneným osobám vstup, vjazd, prechod oprávneného z vecného bremena 

za účelom modernizácie, rekonštrukcie a aj v prípade iných prevádzkových potrieb. Vecné bremeno 

by sa zriadilo bezodplatne, malo by vecno-právnu povahu a náklady na vklad do katastra by znášalo 

mesto Brezno. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči 

kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé berie na vedomie 

žiadosť Mareka Čupku ďalej tak, ako je uvedené v texte. Po druhé, schvaľuje uzatvorenie zmluvy o 

budúcej zmluve o zriadení vecného bremena ďalej tak, ako je uvedené v texte. Prosím, dajte 

hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu kolegyne, kolegovia. Miro Baran, pán poslanec? Treba 

podržať. Tak. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 23/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 8.8. - Žiadosť  Kataríny  Čellárovej  o odkúpenie  pozemku  v k.ú.  Brezno,  lokalita 

Vagnár 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Bod bodom 8.8. - Žiadosť  Kataríny  Čellárovej  o 

odkúpenie pozemku  v katastrálnom území  Brezno,  lokalita Vagnár. Nech sa páči. 

JUDr. Iveta Biela, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: 

Príjemný dobrý deň prajem, vážení prítomní... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pardon, ak súhlasíte, kolegyne a kolegovia, tak by sme 

prerokovali... 

JUDr. Iveta Biela, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: ... 

štyri body... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Štyri body, ktoré spolu úzko súvisia, keďže sa jedná o tú 

istú lokalitu. Nech sa páči. 

JUDr. Iveta Biela, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: 

Ďakujem, práve som to chcela navrhnúť. Prvé štyri majetkové body v podstate, čo sa týka dôvodu a 

okolností spolu súvisia, pretože jedná sa o predaj pozemkov v lokalite Vagnár, Košarisko, pozemky 

okolo chát, požiadali vlastníci zostávajúcich štyroch chát, kde ešte nie sú vysporiadané tieto 

pozemky. Čiže ešte opätovne štyria vlastníci poslední, pani Čellárová, manželia Jurgovci, pán 

Kováč a pán Žák požiadali o odkúpenie pozemkov, ktoré sa nachádzajú v okolí ich chát na Vagnári. 

Urobili tak už v minulom roku. Mesto následne dalo vypracovať geometrický plán na zameranie 

týchto pozemkov v rozsahu ich reálneho užívania. Geometrický plán bol zapísaný do katastra, čiže 

je možné už teraz tieto pozemky im odpredať. Dôvodom je... sú to vlastne žiadosti, predaj z dôvodu 

osobitného zreteľa. Dôvodom je práve tá skutočnosť, že sú to okolité pozemky okolo chát v ich 

vlastníctve do výmery 300 metrov štvorcových. Pokiaľ si spomínate, vlani už bola schvaľovaná 

prvá etapa odpredaja takýchto pozemkov s tým, že bola použitá kúpna cena 3,50 euro za meter 

štvorcový. Pri tejto kúpnej cene teda mesto zostalo aj u týchto ostávajúcich štyroch žiadostí. Táto 



cena sa odvíja od skutočnosti, že sú to vlastne pozemky, ktoré sa nachádzajú v lokalite, ktorá nemá 

inžinierske siete a je tam prístup cez poľnú cestu. Súhlasné stanovisko podala pani hlavná 

architektka mesta. Takisto Lesy mesta súhlasia s odpredajom, keďže  oni konkrétne tieto pozemky 

neužívajú, aj keď teda okolité pozemky /nezrozumiteľné/ užívajú. Takže v podstate ide o schválenie 

predaja týchto pozemkov s tým, že sa líši výmera pozemkov v jednotlivých prípadoch. U pani 

Čellárovej 714 metrov, Jurgovci 1326, pán Kováč 811 a pán Žák 1047 metrov. Všetci teda za 

spomínanú kúpnu cenu 3,50 euro za meter štvorcový. Na schválenie treba trojpätinový počet 

poslancov, keďže sa jedn o osobitný zreteľ. Zatiaľ toľko, ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Áno, ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči, 

kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

žiadosť Kataríny Čellárovej o odkúpenie parcely ďalej tak ako je uvedené v texte. Po druhé, 

vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno ďalej tak ako je uvedené v texte za 

prebytočný. Po tretie, schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov predaj nehnuteľného 

majetku mesta Brezno ďalej tak, ako je uvedené v texte. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 14 za, zdržal sa jeden. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 24/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Poprosím ďalší návrh. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna berie na vedomie žiadosť 

Miroslava Jurgu a Zuzany Jurgovej o odkúpenie pozemku ďalej tak ako je uvedené v texte. Po 

druhé, vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno za prebytočný. Po tretie, 

schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno 

ďalej tak, ako je uvedené v texte. Kúpna cena 3,50 za meter štvorcový . 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 14 za, zdržal sa jeden. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 25/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Bod 8.10. poprosím návrh. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

žiadosť Dušana Kováča o odkúpenie pozemku ďalej tak ako je uvedené v texte. Po druhé, vyhlasuje 

pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno ďalej tak ako je uvedené v texte za prebytočný. 

Po tretie, schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov predaj nehnuteľného majetku mesta 

Brezno tak ako je... ďalej tak, ako je uvedené v texte. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? 

Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 14 za, zdržal sa jeden. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 26/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: A posledný  návrh poprosím. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

žiadosť Jaromíra Žáka o odkúpenie pozemku ďalej tak ako je uvedené v texte. Po druhé, vyhlasuje 



pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno ďalej tak ako je uvedené v texte za prebytočný. 

Po tretie, schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov predaj nehnuteľného majetku mesta 

Brezno ďalej tak, ako je uvedené v texte. Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? 

Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 14 za, zdržal sa jeden. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 27/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

 

Bod č. 8.12. - Žiadosť Súkromnej strednej pedagogickej školy EGB Brezno o nájom pozemku na 

Školskej ul. v Brezne 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Poprosím bod 8.12. - Žiadosť Súkromnej strednej 

pedagogickej školy EGB Brezno o nájom pozemku na Školskej ulici v Brezne, nech sa páči. 

JUDr. Iveta Biela, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: 
Takže Stredná odborná škola pedagogická EGB so sídlom na Školskej ulici v Brezne sa obrátila na 

mesto so žiadosťou o užívanie pozemku, je to parcela 2956/1 Ostatné plochy 1528 metrov 

štvorcových. Je to vlastne pozemok, ktorý tvorí areál bývalého detského parku takisto na Školskej 

ulici, ktorý sa nachádza presne oproti EGB-čky, isto to poznáte, je to v podstate takmer v centre 

mesta. Odôvodnili túto žiadosť s tým, že by chceli užívať tento areál za účel skvalitnenia výuky a 

metodiky telesnej výchovy, ktorú teda v rámci svojej činnosti vykonávajú. Tento pozemok 

momentálne nijako mesto nevyužíva. Bol donedávna v nájme Slovenského skautingu, ale nájomná 

zmluva bola ukončená ku koncu minulého roka. Žiadateľ teda uviedol, že by chcel pozemok užívať 

bezplatne, ale po prerokovaní teda vo vedení a v príslušných komisiách mesto zaujalo stanovisko, 

že ak, tak by teda išlo o nájom, užívanie na základe nájmu, to znamená odplatný. Cena za užívanie 

v materiáli je navrhnutá v súlade so sadzbou 0,12 eur... teda 12 centov za meter štvorcový. 

Vychádzame z platných zásad hospodárenia mesta, kde takáto sadzba za užívanie na tento účel je 

uvedená. V podstate mesto teda navrhuje prenechanie do nájmu s tým, že sa stanovia nájomcovi 

určité podmienky a to teda, že bude udržiavať tento areál, bude ho kosiť, upratovať a tak ďalej, čo 

sám žiadateľ aj navrhol. A taktiež, že nebude môcť na tomto pozemku môcť vykonávať žiadne 

zásadné zmeny, stavby a tak ďalej, výrub porastov, výrub stromov a prenajímateľ môže túto zmluvu 

ukončiť s jednomesačnou výpovednou lehotou výpoveďou, keďže teda návrh je na doba nájmu na 

dobu neurčitú. Opätovne je to nájom z dôvodu osobitného zreteľa, takže na jeho schválenie je tri 

pätiny vašich hlasov. Zatiaľ všetko. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči 

kolegyne, kolegovia. Prvý do rozpravy pán poslanec Ambros, nech sa páči. 

Pavel Ambros, poslanec: ... pozemku, respektíve nájmu, keďže trošku poznám tú históriu aj tohto 

detského parku, jednak keď ju mali vlastne k dispozícii skauti. Problémom, čo bol najväčší problém 

celého tohto pozemku, bola údržba. Skauti v dobe, keď sa ten park prerábal, keď sa tam postavila tá 

budova, vtedy bol pomerne početný ten skautský zbor. Ako to už býva zvykom v našich končinách, 

väčšina mladých ľudí odchádza z Brezna, tým pádom to pocítili aj skauti. V súčasnosti skauti 

fungujú tak, že je nejaká malá skupina družná väčšinou z detí základnej školy, takže z tohto dôvodu 

aj vyzerala tá údržba o ten park. Snažilo sa to oživiť občianske združenie Zaber tým, že sa tam 

spravil vlastne, vyrovnal sa terén, postavili sa tam nejaké tie workoutové zariadenia s tým, že bola 

taká, by som povedal, ambícia alebo vízia, že sa budú o ten park starať tí, ktorí tam chodia cvičiť, 

teda tí workoutisti, čo zo začiatku tak aj fungovalo. Ale potom, ako sa vlastne postavil workout na 

území pod Baldovským mostom, tak tým pádom tam prestali chodiť a takisto vlastne to skončilo na 

tom, že sa nemal o ten park kto starať. Čiže ak je tá ambícia z vedenia školy a je reálna, tak ja by 

som to určite podporil, pretože ten park, si myslím, že je v dobrej lokalite. Nejaké veci sú tam 



postavené a vravím, myslím si, že keby sa mal o to kto starať, tak by to bolo v prospech všetkých 

občanov, čiže ja tento návrh vítam. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu 

končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé berie na vedomie 

žiadosť Súkromnej strednej odbornej školy ďalej tak, ako je uvedené v texte. Po druhé vyhlasuje 

pre účel nájmu nehnuteľný  majetok mesta Brezno ďalej tak, ako je uvedené v texte za prebytočný. 

Po tretie, schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov nájom nehnuteľného majetku mesta 

Brezno ďalej tak ako je uvedené v texte za sumu 183,36 eura ročne. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 28/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 8.13. - Žiadosť  Martina  Gondu  o majetkoprávne  vysporiadanie  pozemkov  na 

Sekurisovej ul. v Brezne 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 8.13. Tým je Žiadosť  Martina  

Gondu  o majetkoprávne  vysporiadanie  pozemkov  na Sekurisovej ulici, nech sa páči. 

JUDr. Iveta Biela, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: 

Takže pán Gonda sa obrátil na mesto so žiadosťou o vysporiadanie, majetkoprávne vysporiadanie 

pozemkov, ktoré sa nachádzajú na Sekurisovej ulici. Sú to štyri pozemky registra E o celkovej 

výmere 2277 metrov štvorcových. Majú charakter ornej pôdy alebo trvalých trávnatých porastov 

vzhľadom teda, že na to, že sú to E-čkové parcely. Pán Gonda uviedol vo svojej žiadosti, že 

vysporiadanie týchto pozemkov s mestom už bolo raz schvaľované mestom v roku 2004, čo sa teda 

potvrdilo. Mesto schválilo uznesenie 130/2004, ktorým schválilo vysporiadanie teda týchto 

pozemkov s pánom Gondom a jeho manželkou, ktorí sú vlastníkmi. Reálne sa nachádza vlastne... sa 

nachádzajú tieto pozemky na Sekurisovej ulici a nachádzajú sa pod komunikáciou prístupovou, teda 

pod miestnou komunikáciou. Približne, tvorí to približne dve tretiny tej komunikácie v celej jej 

dĺžke až po koniec Sekurisovej. Mesto teda už schválilo vysporiadanie v roku 2004, uznesenie som 

vám pripojila do materiálov. Bolo formulované... nebolo formulované výslovne ako odpredaj, ale 

teda sčasti tri by vyplývalo, že mesto malo úmysel teda odkúpiť tieto pozemky od pána Gondu. 

Toto uznesenie ale nebolo realizované ani doposiaľ. Teda do dnešného dňa nebolo realizované s 

tým, že v roku 2008 mesto napísalo pánu Gondovi vyjadrenie, kde zdôvodnilo, prečo sa tak nestalo, 

že teda mesto má zámer realizovať projekt komplexného majetkoprávneho vysporiadania 

pozemkov pod komunikáciami, ktorý bol zamýšľaný a teda údajne aj pripravovaný. Ale vlastne až 

doteraz  nebol realizovaný. Čiže vlastne dôvod, prečo nebolo splnené toto uznesenie, trvá doposiaľ. 

Pán Gonda teda poukázal na toto uznesenie s tým, že ale navrhol, že on by pristúpil aj na zámenu 

pozemkov s mestom, keďže on je samostatne hospodáriaci roľník, ktorý má v podstate v 

katastrálnom území mesta takýto... on to nazval farma. Takže aby mesto opätovne mohlo 

rozhodovať o jeho žiadosti, je v prvom rade potrebné zrušiť pôvodné uznesenie z roku 2004, ktoré 

teda realizované nebolo a znova prehodnotiť buď teda kúpu alebo zámenu pozemkov s pánom 

Gondom. Po prejednaní v komisiách stanovisko teda nebolo súhlasné, nebolo odporúčacie. Takisto 

stanovisko pani architektky bolo formulované s odvolaním na pripravované pozemkové úpravy na 

vysporiadanie komunikácií pod cestami, teda nesúhlasné. Z toho dôvodu je teda... návrh uznesenia 

formulovaný v podobe, že neschvaľuje sa odkúpenie pozemkov od manželov Gondovcov, ani ich 

zámena za pozemky mesta. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, 

kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 



Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

žiadosť Martina Gondu. Po druhé, ruší uznesenie mestského zastupiteľstva mesta Brezno číslo 

130/2004/6 zo dňa 06. decembra 2004 v celom rozsahu. Po tretie, neschvaľuje nadobudnutie 

pozemkov do vlastníctva mesta Brezno odkúpením alebo zámenou. Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? 

Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 13 za, zdržali sa dvaja. Konštatujem, že návrh bol schválený 

tak, ako bol predložený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 29/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 8.14. - Žiadosť  Ing.  Miroslava  Medveďa,  bytom  ŠLN  3,  977  01  Brezno,  a  Denisy 

Šiškovej, bytom Malinovského 1109/8, 977 01 Brezno, o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 8.14. - Žiadosť  inžiniera  Miroslava 

Medveďa o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. Nech sa páči. 

JUDr. Zdenko Roštár, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno: Ďakujem. 

Žiadatelia pán Miroslav Medveď a pani Denisa Šišková ako vlastníci pozemkov na Potočnej ulici a 

stavby rodinného domu už pred časom požiadali mesto Brezno o súhlas s uložením inžinierskych 

sietí a to kanalizačnej prípojky na pozemku vo vlastníctve mesta Brezno. Mesto Brezno v súlade s 

§11 odsek 6 zásad hospodárenia im takýto súhlas dalo s tým, že v súhlase sme ich zaviazali, že po 

realizácii uloženia tejto stavby budú žiadatelia povinní vykonať porealizačné geodetické zameranie 

rozsahu vecného bremena a následne budú s mestom Brezna povinní uzatvoriť zmluvu o zriadení 

vecného bremena a to za jednorazovú odplatu stanovenú znaleckým posudkom, ktorý bude 

vyhotovený na náklady žiadateľa. Čiže vlastne sme v štádiu, kedy požiadali o uzatvorenie zmluvy o 

zriadenie vecného bremena, ktoré bude spočívať v umiestnení kanalizačnej prípojky a práve 

prístupu na zaťažený pozemok. Tá trasa kanalizačnej prípojky je v podstate vedie priečne cez 

Potočnú ulicu s tým, že náklady budú znášať na správne poplatky žiadatelia. A vecné bremeno sa 

zriadi a /nezrozumiteľné/. Toľko z mojej strany. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči. Nevidím, 

vidím? Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. Pardon. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

žiadosť inžiniera Miroslava Medveďa a Denisy Šiškovej ďalej tak, ako je uvedené v texte. Po 

druhé, schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena ďalej tak, ako je uvedené v texte. 

Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 
 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 30/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 8.15. - Odkúpenie nehnuteľnosti stavby – robotníckej ubytovne, lokalita Mlynná – 

Bresetová od Lesov Slovenskej republiky 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna:  Prešli by sme k bodu 8.15. - Tam je Odkúpenie 

nehnuteľnosti stavby – robotníckej ubytovne, lokalita Mlynná – Bresetová od Lesov Slovenskej 



republiky. Nech sa páči. 

JUDr. Iveta Biela, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: 
Takže mesto sa obrátilo vlani na Lesy Slovenskej republiky, štátny podnik cez jeho odštepný závod 

Čierny Balog so žiadosťou o odkúpenie stavby Robotníckej ubytovne, ktorá sa nachádza v lokalite 

Mlynná – Brestová. Táto robotnícka ubytovňa je teda vo vlastníctve štátnych lesov, na základe 

nájomnej zmluvy ju dlhodobo užívajú naše mestské lesy. Pozemok pod stavbou je vo vlastníctve 

mesta Brezna a je zapísaný na našom liste vlastníctva. Mesto v prípade odkúpenia tejto stavby má 

zámer ho následne potom previezť do vlastníctva Lesov mesta Brezna, ktoré ju zrekonštruujú, 

zabezpečia jej opravu tak, aby bolo možné prevádzkovať tento objekt na účely teda bývania, 

prípadne prenajímania a rekreáciu pre fyzické a právnické osoby. Pani hlavná architektka teda dala 

odporúčacie stanovisko vzhľadom teda na plánovaný účel využitia na odkúpenie. Kúpnu... posudok 

na ohodnotenie stavby máme k dispozícii. Vyhotovil ho pán inžinier Faško. Aktuálna kúpna cena, 

teda všeobecná cena stavby je 12.200 eur s tým, že celková... celkové náklady mesta na odkúpenie 

stavby boli, teda táto kúpna cena plus 512 eur za poplatky spojené s odkúpením. To znamená 

náklady znaleckého posudku, vklad do katastra, overovanie podpisov. Čiže celkové náklady mesta 

na odkúpenie by boli 12.712 eur. Keďže nadobúdanie nehnuteľného majetku do vlastníctva mesta 

schvaľuje mestské zastupiteľstvo, materiál je spracovaný a predložený formou schválenia 

odkúpenia tejto nehnuteľnosti do vlastníctva mesta. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči 

kolegyne, kolegovia. V tomto prípade ideme len v podstate tým postupom alebo postupujeme tak, 

ako sme sa dohodli, že tie chaty, ktoré nám budú ponúknuté ako vlastníkovi pozemkov, čiže na 

základe zákona aj s predkupným, pardon, právom, tak budeme toto právo využívať a odkupovať 

predmetné nehnuteľnosti. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

odkúpenie nehnuteľnosti ďalej tak, ako je uvedené v texte, po druhé, schvaľuje uzatvorenie kúpnej 

zmluvy ďalej tak, ako je uvedené v texte... Tak ako je uvedené v texte. Dajte hlasovať, prosím. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? 

Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 31/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 8.16. -  Žiadosť spoločnosti Harmanec – Kuvert o odkúpenie pozemku v areáli 

technologického parku Vrbová 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 16. Tým je Žiadosť spoločnosti 

Harmanec – Kuvert o odkúpenie pozemku v areáli technologického parku Vrbová. Nech sa páči. 

Mgr.Vladimír Šiška, Odbor právny a  majetkový Mestského úradu Brezno: Spoločnosť 

Harmanec – Kuvert pripravuje investičnú akciu, ktorej je výstavba výrobnej haly, po realizácii 

ktorej dôjde k rozšíreniu výroby tejto spoločnosti. Na základe tejto skutočnosti požiadala mesto 

Brezno o uzatvorení zmluvy o budúcej kúpnej zmluve predmetom ktorej bude odkúpenie pozemku. 

Jedná sa o parcelu CKN 3595/5. Ide o pozemok, ktorý sa nachádza v Technologickom parku 

Vrbová. Kúpna cena bola určená dohodou zmluvných strán vo výške 148.448 eur. Podmienky 

uzatvorenia riadnej kúpnej zmluvy sú tie, že zmluvné strany sa dohodli, že uzavrú riadnu kúpnu 

zmluvu do tridsiatich pracovných dní odo dňa doručenia výzvy budúceho kupujúceho na 

uzatvorenie kúpnej zmluvy. Lehota na predloženie výzvy je 60 mesiacov za splnení kumulatívnych 

podmienok, ktorým je právoplatné a vykonateľné stavebné povolenie, žiadne faktické alebo právne 

vady na pozemku. Rozhodnutie budúceho kupujúceho, jedná sa o rozhodnutie štatutára budúceho 

kupujúceho v zmysle jeho korporátnych dokumentov a uhradenie kúpnej ceny. Materiál je 



pripravený na schválenie ako prípad hodný osobitného zreteľa, ktorým je podľa §28 odsek 1 

písmeno D ďalších zásad hospodárenia a nakladania s majetkom skutočnosť, že sa jedná o prevod 

pozemku v majetku ... o prevod majetku mesta na iný účel, o ktorom rozhoduje mestské 

zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. Iný účel spočíva v prevode pozemku, na 

ktorom bude kupujúci realizovať investičnú akciu – výstavbu výrobného závodu po realizácii ktorej 

dôjde k rozšíreniu výroby o vytvoreniu nových pracovných miest pre obyvateľov mesta Brezna. 

Vzájomne odsúhlasený návrh zmluvy o budúcej kúpnej zmluve je prílohou dôvodovej správy k 

návrhu uznesenia, taktiež je v prílohe aj situácia s návrhom osadenia jednotlivých objektov. Toľko 

v skratke. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Kolegyne, kolegovia, ja len doplním, že som mal 

ešte rokovanie s pánom Ernekom, ktorý je riaditeľom a konateľom predmetnej spoločnosti, ale aj s 

pánom Weissom, ktorý je členom predstavenstva spoločnosti Ekoinvest a dohodli sme sa na 

nejakých zmenách. Myslím si, že pre nás pozitívnejších, ak by sme schválili tento návrh. Tam by sa 

lehota 60 mesiacov menila na 48 mesiacov, čiže by sa skrátila o dvanásť mesiacov, čiže o jeden rok 

za splnenia, samozrejme, z tých podmienok, ktoré sú tam uvedené, predloženie už stavebného 

povolenia nadobudne právoplatnosť, vykonateľnosť, teda v podstate všetko, čo je tam uvedené už s 

prípravou na stavbu samotnej tejto výrobnej haly tak ako je aj prílohou tohto uznesenia. Ja som pre 

to, aby neboli pochybnosti, lebo viete veľmi dobre, že v minulosti bol problém s tým, ako potom 

boli formulované zmluvy, lebo veľakrát sme schválili uznesenie, kde boli nejaké podmienky a v 

zmluve bolo ešte aj niečo iné, čo nás veľakrát obmedzovalo aj ešte v súčasne prebiehajúcich alebo v 

súčasných zmluvných vzťahoch, ktoré máme, tak sme samozrejme predložili aj zmluvy, aby ste 

presne videli články, ktoré sú tam a vedeli si to vyhodnotiť, že či áno, či nie. Ja považujem 

spoluprácu s týmto podnikateľským subjektom na území mesta za veľmi dobrú. Viete veľmi dobre, 

že je to zamestnávateľ, ktorý patrí k top zamestnávateľom nielen na území mesta, ale dá sa povedať 

regiónu a naozaj aj tá firemná kultúra, tí ktorí ste boli v tejto spoločnosti, je na vysokej úrovni. A 

dovolím si povedať, že mnohokrát možno aj prevyšujúcu západné firmy. Takže ja som veľmi rád, 

že máme spoluprácu s takýmto subjektom, že má záujem investovať ďalej v meste Brezno a 

samozrejme, keď sme pred dvoma rokmi hovorili o síce menšom, ale priemyselnom parku, tak toto 

je príležitosť, ako tieto plochy obsadiť. Treba povedať, že cena bola dohodnutá aj na základe toho, 

že nie všetky tie plochy sú využiteľné na zastavenie, áno, lebo sa tam jedná... v podstate o celú 

zvyšnú časť toho pozemku. Ale aj v záberoch, ktoré nie sú využiteľné na zastavanie. To je v 

podstate časť toho pozemku, ktorá je buď svahovitá alebo jednoducho nedá sa tam stavať, hej? Ale 

dohoda bola taká, aby odkúpili už všetko, aby sme my s tým nemali do budúcna prácu a tá cena sa 

určila ako nejaký priemer toho, čo je využiteľné a nie je využiteľné, áno? Takže z toho dôvodu tá 

cena bola dohodnutá takto. A samozrejme, prihliadali sme pri tomto návrhu, ktorý vám predkladám, 

aj na to, že budú vytvorené ďalšie pracovné miesta. Ten segment, ktorý firma chce rozširovať, je 

zaujímavý aj z hľadiska budúcnosti momentálne. Myslím si, že vzhľadom na to, aké je to investičné 

prostredie stále u nás, tak je to dobrá príležitosť, ale samozrejme je to na vás, aby ste to posúdili a 

zhodnotili, či hovoríme áno alebo nie, ale história tejto firmy aj to, čo v meste zatiaľ aj pre občanov 

urobila, tak si myslím, že hovorí za všetko a nemám o tom pochybnosti, že je to dobré. Takže 

hovorím, že zmena v tomto, že by bolo minimálne... teda maximálne tých 48 mesiacov. To sme sa 

dohodli, že by sa skrátila tá lehota o rok, ale samozrejme s tým, že už predložia právoplatné 

stavebné povolenie, aj vykonateľné, čo je znakom, že už do tých štyroch rokov musí firma pripraviť 

veci na samotnú výstavbu. Nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto. Ako prvý do rozpravy pán 

poslanec Struhár. 

Daniel Struhár, poslanec: Ďakujem za slovo. Chcem sa spýtať ohľadom filozofie. Či sa zmenila 

nejaká filozofia firmy Kuvert, lebo vieme, že chceli rozširovať svoju prevádzku v mieste, kde už v 

podstate majú svoju firmu. A či tento pozemok je plus a že či sa tam bude ďalej nejaká iná 

prevádzka rozširovať, či budú pokračovať... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Áno, je to plus. Tá nová prevádzka vznikla, stojí a má byť 

uvedená do prevádzky... 

Daniel Struhár, poslanec:  A chcú ešte rozšíriť svoje pôsobenie... 



Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: A áno, tu by mal byť iný zase segment výroby a 

samozrejme ďalšie pracovné miesta. My sme sa ale nebavili o tom. To bolo aj z ich strany. Lebo 

my sme najprv dávali ako podmienku vytvorenie 150 pracovných miest, sto pracovných miest a 

podobne. Ale toto veľmi nechceli, lebo povedali, že ako spravíme fabriku, my nevieme 

momentálne, či tam budeme mať tých strojov, ako sú naznačené aj v tej výrobnej hale, poviem 

desať alebo pätnásť, hej, čiže zase toto beriem tej firme, že takto sa zaväzovať v rámci toho 

zmluvného vzťahu je problém. Ale sami vidíte aj z toho náčrtu, ktorý je prílohou toho uznesenia a 

aj tej zmluvy samotnej, že to má byť v podstate výrobná hala na rozlohe pomaly celého toho 

pozemku. Čiže naozaj je to veľký objekt. Takže predpokladám, že tam bude aj naozaj dostatok 

pracovných miest. My stále, keď sa bavíme o tom, lebo ľudia veľakrát, ak môžem, hej, priblížiť aj 

túto problematiku, ako rozmýšľame, tak ľudia mnohokrát poukazujú na to, že je nedostatok 

pracovných miest, ale pravda je taká, že momentálne máme nezamestnanosť na úrovni niečo cez 

päť percent na území mesta a z toho, z tých piatich percent je viac ako sedemdesiat percent 

dlhodobo nezamestnaných. To sú proste štatistiky úradu práce a tak ďalej a tak ďalej, takže naozaj, 

ak my by sme tu hovorili o nejakom veľkom investorovi, to vravím, že by doniesol, poviem tisíc, 

tisícpäťsto pracovných miest, tak dneska ten investor jednoducho nebude mať zamestnancov na 

území mesta. To si treba veľmi dobre uvedomiť, hej? Čiže je to tak, hej? Takže ja si myslím, že aj 

tou cestou ísť malých alebo menších firiem, stredne veľkých firiem je oveľa lepšie. Oveľa lepšie je, 

keď sa diverzifikuje to portfólio výroby firiem a aj v prípade nejakých turbulencií na trhoch, čo 

viete veľmi dobre, že sú vždycky, len je otázne kedy a v nejakých časových periódach, tak je to z 

hľadiska zamestnanosti nejakého územia určite lepší vývoj, ako vravím, keď sa sústredíme len na 

niečo, na možno iba veľké firmy. Samozrejme najväčší zamestnávateľ je bez pochýb vďakabohu 

Železiarne Podbrezová, že tu je, lebo... lebo. 

Daniel Struhár, poslanec: Môžem pokračovať? 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nech sa páči. 

Daniel Struhár, poslanec: Ešte jedna vec... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ja, že si skončil, ja som ti chcel odpovedať, prepáč. 

Ospravedlňujem sa... 

Daniel Struhár, poslanec: Zobral si mi čas, pán primátor... iba dve minúty päťdesiat sekúnd, ale to 

nevadí. Čo som chcel... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Spojíš si čas... 

Daniel Struhár, poslanec: V rámci toho... v rámci tej otázky, my sme tam v minulosti už niekomu 

ten pozemok ako keby prenajali alebo dali. On od toho asi ustúpil zrejme. Mali tam vyrábať nejaké 

plechy do komponentov na autá alebo niečo také... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ale... aha, áno, áno, to bolo v tom prvom počiatku, keď 

sme, áno, áno... 

Daniel Struhár, poslanec: Ale od toho sa ustúpilo, takže tam sa to... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nepristúpili k zmluve, uplatnili sme si zmluvnú pokutu vo 

výške 3000 euro vtedy, ak si dobre spomínam. Ak nie, tak ma opravuj. Koľko? Dvetisíc. Tak 

dvetisíc, pardon. S tým, že potom sme opakovane vyhlásili tú VS-ku na ten istý pozemok a v 

podstate uzatvorili sme tam zmluvu so spoločnosťou /nezrozumiteľné/ s miestnou firmou. Tam 

sme... tam v podstate bol ten zmluvný vzťah uzatvorený a momentálne tam oni vybavujú povolenia 

na to, aby postavili tiež nejakú výrobnú halu. Áno, už tam je jeden subjekt, áno, ktorý tam má 

stavať a toto je druhý subjekt, ktorý má záujem tam stavať, áno? Čiže máme dva subjekty 

momentálne v tomto území. Ja si myslím, že určite je to dobré zhodnotenie toho územia, hej a 

vravím, zaujímaví zamestnávatelia. Ešte, aby som ťa... 

Daniel Struhár, poslanec: Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Ďalej pani poslankyňa Skačanová, nech 

sa páči. 

Eva Skačanová, poslankyňa: Ďakujem pekne. Pán primátor, kolegovia, vítam takúto iniciatívu, čo 

sa týka postavenia výrobnej haly. Chcem sa ale opýtať, aký bude mať dopad, či to vieme už dnes 

povedať, na majiteľov priľahlých nehnuteľností, ako to nejako ovplyvní alebo neovplyvní životné 



prostredie, neviem si to predstaviť. Možno nejaká doprava a tak ďalej, že ako to tam bude všetko 

zabezpečené a či je to všetko v poriadku. Ďakujem pekne. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Je to všetko v poriadku. V podstate zatiaľ, kým nie sú 

vydané stavebné povolenia, kde sú aj určené podmienky vydania stavebného povolenia, tak je 

predčasné hovoriť o tom, že či by tam mal byť nejaký problém. Ale treba povedať, že v rámci 

územného plánu je toto územie plánované ako územie pre priemyselnú výrobu. Čiže z tohto 

pohľadu tam nie je žiadny problém. Čo sa týka vlastníkov priľahlých nehnuteľností, tak tam sú, 

myslím, dve alebo tri, áno, o takých, čo sa bavíme. A táto výroba, neviem o tom, že by bola nejaká 

hlučná alebo vy mala týchto ľudí nejakým spôsobom obmedzovať, keďže aj prístup k tomuto parku 

je v podstate od cesty Mostárenskej smerom k polícii, čiže nie od garáží, kde sú aj predmetné... 

alebo za garážami, kde sú aj predmetné nehnuteľnosti, na ktoré sa asi pýtaš. Takže takto. Ďalej pán 

poslanec Schmidt, nech sa páči. 

Robert Schmidt, poslanec: Tak ja nadviažem na to, čo sa Evka pýtala. Keďže ja tam bývam, takže 

viem, o čom hovorí. Neni sú tam dve alebo tri nehnuteľnosti, je tam viacej nehnuteľností... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: No, priľahlé sú dve alebo tri... 

Robert Schmidt, poslanec:  A hlavne dosť je tam teraz veľká premávka do mostární, čo bude 

potom, hej? Ako ja som za... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Však teraz hovorím, že prístup je z Mostárenskej cesty, 

áno? 

Robert Schmidt, poslanec: Áno. A to bude, keď si vezmeme ten park, ako vyzerá, tam bude 

kvantum áut podľa toho, čo tam majú aj parkoviská, to je jedna vec. A druhá vec, čo bude s 

kompostárňou súčasnou? Kto ju odstráni, na aké náklady sa bude odstraňovať a ešte jedna vec by 

ma zaujímala. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ako? Ešte raz, nerozumiem. 

Robert Schmidt, poslanec: Kto odstráni súčasnú kompostáreň, na koho náklady sa bude 

odstraňovať, lebo je tam kompostáreň momentálne. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: No, áno. 

Robert Schmidt, poslanec: Čo s ňou? 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Až budeme vedieť zhodnotiť, zhodnotíme a upravíme...  

Robert Schmidt, poslanec: A ešte by som chcel vedieť, že podľa čoho sa určovala cena pozemku. 

Ja viem, aká je cena. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Na základe dohody, veď som to povedal... 

Robert Schmidt, poslanec: Lebo vedľajší pozemok bol za úplne inú cenu predaný. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: No áno, ale za úplne iných podmienok, áno? Je rozdiel, keď 

máme zamestnávateľa, ktorý vytvorí päť pracovných miest a vytvorí druhý stopäťdesiat pracovných 

miest, hej? 

Robert Schmidt, poslanec: Súhlasím, ale... dobre. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: A plus odkupuje tento nevyužiteľný pozemok, áno, čo sme 

sa bavili. A do značnej časti, hej? Tam sme na zastavanie koľko mali ešte určené? Mišo, prosím ťa? 

Mgr. Michal Vetrák, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: ... 

percent. Avšak tá navrhovaná výmera toho závodu je taká, že bude dosť veľká časť toho pozemku, 

ktorý má 37.112 štvorcov nevyužiteľná prakticky zo strany žiadateľa. Keď sa pozrieme aj na tú 

mapku, vlastne on má v úmysle si tam postaviť oporný múr a ten zvyšný pozemok mu tam bude... 

pre neho nebude využiteľný, čo sa týka ďalšej výstavby. Takže asi z toho dôvodu. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Poviem, je to prvá investícia možno po pätnástich rokoch 

takáto, tak... 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nech sa páči, ešte pani prednostka pred tým, ako... 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Ja by som na objasnenie 

povedala v podstate len toľko, že prvá žiadosť od Harmanca – Kuvert bola na využitie pozemku vo 

veľkosti 25.000 metrov štvorcových, ak si to dobre pamätám, plus-mínus nejaké metre štvorcové. 

Len tým, že tam máme zastavateľnosť maximálne osemdesiatpercentnú, oni by si v podstate museli 



dokúpiť ten pozemok tak či tak a dokúpili, rozhodli sa tak, že dokúpia komplet všetko práve kvôli 

tomu, aby aj my ako mesto sme s tým nemali do budúcna problémy, aj ďalšie v podstate okolnosti. 

Je to takto najlepší návrh, aký sme mohli dostať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ja len zase musím trošku do histórie. Tí služobne starší si 

pamätajú určite veľmi dobre, že sa tu predávali pozemky za „Ďakujem“ na účely, ktoré nikdy neboli 

naplnené, áno? Tu máme serióznu dohodu, si myslím, s firmou, ktorá vieme, že funguje na svetovej 

úrovni, nie na miestnej, na svetovej úrovni. A je zrejmé aj z toho, čo tam je deklarované, že budú 

vytvorené možno niekoľko desiatok, možno viac ako sto, ja neviem, pracovných miest a tak ďalej a 

tak ďalej a za, myslím si, že pre nás dobrých podmienok, na území, ktoré si doteraz nikto ani 

nevšimol, pokiaľ sme sa ním nezačali nejako vôbec zaoberať. 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: No, samozrejme, ale musíš brať to, že keď budú predkladať 

žiadosť o stavebné povolenie, tak aj stavebný úrad im určí nejaké podmienky toho vstupu, vjazdu. 

To isté platí o dopravnom inšpektoráte. Ako pokiaľ je tam nejaká, poviem väčšia doprava alebo v 

nejakom väčšom rozsahu doprava, zase sú tam iné pravidlá, ktoré musia byť dodržané pri tomto 

všetkom, aby sa tam v prvom rade vždycky prihliadalo na bezpečnosť. To, čo hovoríš, ja súhlasím, 

akože ale ja ti to neviem dneska povedať, ako to bude vyzerať, lebo tieto podmienky, vravím, určí 

stavebný úrad aj na základe stanoviska napríklad dopravného inšpektorátu. A keď sme posledne 

mali skúsenosť, ako sme sa vytrápili so vstupom na Rohoznej, tak vôbec to neni tak, že ako si my 

zmyslíme, tak máme vstup, hej? A takisto sa to týka aj firiem, ktoré majú záujem možno o takúto 

výstavbu. Ale o tom sa vieme baviť, toto si vieme prejsť, aby tí ľudia boli, poviem, pri takejto 

výstavbe čo najmenej nejakým spôsobom obmedzovaní alebo... 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre. Ďalej pán poslanec Fašang. Môžeme si to prejsť 

potom osobne, veď ja sa tomu vôbec... Nech sa páči. 

Miroslav Fašang, poslanec: Ďakujem. Ja by som len chcel vyzdvihnúť prácu primátora a celého 

vedenia mesta, lebo ak si spomínate, pred piatimi rokmi sme len snívali o priemyselnom parku a 

dneska tu máme reálneho záujemcu. Chcem sa opýtať, však do štyridsiatich ôsmich mesiacov má 

byť vydané právoplatné stavebné povolenie. Je potom stanovený aj termín, do ktorého by mala byť 

stavba zrealizovaná? Viem, že je to stavba obrovského rozsahu a vôbec nepochybujem o tom 

investorovi. Len pýtam sa preto, aby nám ten pozemok nebol zablokovaný v prípade, že sa niečo 

stane aj na týchto trhoch. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Máme to tam? Tam je päť rokov asi s kolaudáciou. 

Miroslav Fašang, poslanec: Dobre... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ale ak by, ja si to, samozrejme, ešte prejdem, ale určite tam 

bude taká podmienka, hej? Už teraz... 

Mgr. Michal Vetrák, Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno: 

Môžem? Je tam podmienka tých päť rokov odo dňa vydania, ako bude vykonateľné stavebné 

povolenie, tak do päť rokov musí byť aj skolaudovaná tá stavba. To je prílohou zase riadnej kúpnej 

zmluvy potom. To sa... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ale pri tom, akú máme skúsenosť, aj ako postupovala firma 

pri výstavbe tých ďalších dvoch objektov, ktoré sa v priebehu štyroch rokov zrealizovali, hej? Lebo 

najprv to bol jeden objekt, teraz to bol druhý objekt, áno, v areáli tejto spoločnosti, tak to bolo v 

priebehu roka so všetkým, áno? Takže firma vie pracovať s týmto a vie pracovať rýchlo, takže to je 

zatiaľ to, čo môžeme naozaj povedať, že čo sme videli, hej, no. A funguje to. Nech sa páči, ešte 

niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

žiadosť spoločnosti Harmanec – Kuvert o odkúpenie pozemku v areáli Technologického parku 

Vrbová ďalej tak ako je uvedené v texte. Po druhé, vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok 

mesta Brezno ďalej tak ako je uvedené v texte za prebytočný. Po tretie, schvaľuje uzatvorenie 

zmluvy o budúcej zmluve o prevode nehnuteľnosti medzi zmluvnými stranami ďalej tak, ako je 



uvedené v texte. Kúpna cena 148.448 euro za celú výmeru 37.112 metrov štvorcových. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem pekne. Otváram rozpravu... pardon. Už som asi 

unavený. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. Pán 

poslanec, čo? Nejde ti hlasovanie? V poriadku, nehlasuješ. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 14 za, nehlasoval jeden. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 
 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 32/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod 8.17. - Rozpočet mesta Brezna na rok 2019. Jáj, pardon, 8.17. To je čo? Jáj, Schválenie 

podmienok zabezpečenie realizácie stavby, rozšírenie vodovodu prepoj Ulice MPČĽ a Potočná, 

postúpenie práv a povinností investora stavebníka k stavbe – Rozšírenie vodovodu prepoj MPČĽ 

– Potočná medzi mestom Breznom a Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou. 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 9. Tým je Rozpočet mesta Brezna na 

rok 2019. Jáj, pardon, 8.17. To je čo? Jáj, Schválenie podmienok zabezpečenie realizácie stavby, 

rozšírenie vodovodu prepoj Ulice MPČĽ a Potočná, postúpenie práv a povinností investora 

stavebníka k stavbe – Rozšírenie vodovodu prepoj MPČĽ – Potočná medzi mestom Breznom a 

Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou. Poprosím. 

Neuvedený: Havarijný stav vodovodu na Potočnej ulici číslo 5 a 6, ako aj potreba jeho rozšírenia 

pre potreby individuálnej bytovej výstavby v tejto lokalite vyvolali rokovania zástupcov mesta 

Brezno so zástupcami Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, ktorých výsledok je premietnutý v 

zmluve o podmienkach zabezpečenia realizácie stavby Rozšírenie vodovodu prepoj Ulica MPČĽ – 

Ulica Potočná a o postúpení práv a povinností stavebníka stavby Rozšírenie verejného vodovodu 

prepoj MPČĽ a Ulica Potočná. Zmluva tvorí prílohu tohto uznesenia. V obsahu tejto zmluvy si 

zmluvné strany vlastne dohodli podmienky zabezpečenia realizácie tejto stavby Rozšírenie 

vodovodu prepoj MPČĽ – Potočná, postúpenie práv a povinností stavebníka a podmienky 

uzatvorenia zmlúv o zriadení vecného bremena medzi mestom ako vlastníkom pozemkov, ktoré sú 

dotknuté stavbou, touto vodnou stavbou, ako aj uzatvorenie zmlúv o zriadení vecného bremena 

medzi mestom a tretími osobami. Tie podmienky zabezpečenia realizácie stavby sú dohodnuté v 

článku 3 zmluvy a tá dohoda je nastavená v podstate tak, že mesto zabezpečí kompletnú právnu 

technickú dokumentáciu týkajúcu sa prípravy stavby, výškopisné, polohopisné zameranie, stavebné 

povolenie a tak ďalej a Stredoslovenská vodárenská spoločnosť bude zodpovedná za bezodplatné 

zrealizovanie stavby. Následne na základe týchto skutočností mesto Brezno postúpi práva a 

povinnosti stavebníka na Stredoslovenskú vodárenskú spoločnosť. No a keďže trasa bude... trasou 

tejto vetvy vodovodu budú dotknuté pozemky vo vlastníctve mesta Brezno, hovorím teraz o bode C, 

mesto Brezno na výzvu Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti pristúpi k zmluve o zriadení 

vecného bremena k týmto pozemkom. No a trasa povedie... trasou tejto vetvy vodovodu budú 

dotknuté aj pozemky vo vlastníctve tretích osôb. Niektoré už má Stredoslovenská vodárenská 

zazmluvnené a tí, ktorí nebudú zazmluvnení, tak s tými vlastníkmi alebo uzatvorenie zmlúv s 

ostatnými zabezpečí mesto Brezno. Tak je to dohodnuté v zmluve. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto 

do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé berie na vedomie 

podmienky zabezpečenia realizácie stavby Rozšírenie vodovodu prepoj Ulice MPČĽ – Potočná 

ďalej tak ako je uvedené v texte. Po druhé, schvaľuje po A podmienky zabezpečenia realizácie 

stavby ďalej tak, ako je uvedené v texte, po B, postúpenie práv a povinností investora stavebníka 

ďalej tak, ako je uvedené v texte, po C, podmienky uzatvorenia a uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena ďalej tak, ako je uvedené v texte, po D, uzatvorenie zmlúv o zriadení vecného 

bremena k pozemkom ďalej tak, ako je uvedené v texte. Pán primátor, prosím dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? 



Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 14 prítomných 14 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 33/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Kolegyne, kolegovia, máme po dvoch hodinách, prejdeme 

to už všetko, súhlasíte, že? Nemáme tam už toho veľa. Prosím? 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 
 

 

Bod č. 9 - Rozpočet mesta Brezna na rok 2019 – návrh na I. zmenu 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pod bodom 9 máme Rozpočet mesta Brezna na rok 2019 – 

návrh na prvú zmenu. Poprosím pani prednostku. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno:  Prvú zmenu rozpočtu mesta 

Brezna na rok 2019, ktorú schvaľuje mestské zastupiteľstvo, navrhujeme z dôvodu dosiahnutia 

príjmov z preplatkov za tepelnú elektrickú energiu za obdobie od 01.01.2018 do 31. decembra 2018 

vo výške 1965, 05 Eur a ich následného použitia na bežné výdavky v školách a školských 

zariadeniach. Takže v podstate preplatok, ktorý sme mali, navrhujeme zapracovať naspäť vlastne do 

tepelného hospodárstva energetického škôl, to znamená do bežných výdavkov ďalšieho roka. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, otváram rozpravu. Nech sa páči. Ak nikto 

do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé schvaľuje prvú 

zmenu rozpočtu ďalej tak, ako je uvedené v texte. Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Zo 14 prítomných 13 za, nehlasoval jeden. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 34/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 10 - Informatívna správa o zmenách rozpočtu od 01.11.2018 do 31.12.2018 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 10 - Informatívna správa o zmenách 

rozpočtu od 01.11.2018 do 31.12.2018. Nech sa páči, pani prednostka. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Je to informatívna správa o 

zmenách rozpočtu vykonaných od 01. novembra do 31. decembra roka 2018, kde týchto zmien bolo 

vydaných celkom 67 rozpočtových opatrení, 28 z nich bolo realizovaných v zmysle §14 odseku 1 

zákona, to znamená účelovo určené zo štátu a ďalších 39 bolo vykonaných v zmysle §14 odseku 2 

zákona číslo 583 z roku 2004. To znamená, sú to zmeny vo výdavkoch pána primátora. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči kolegyne, 

kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna berie na vedomie správu o 

vykonaných zmenách rozpočtu od 01.10.2018 do 31.12.2018. Prosím, dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? 

Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 
 

 



K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 35/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

Bod č. 11.1. - Návrh na doplnenie členov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za 

volebné obdobie 2018 – 2022 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, prešli by sme k bodu 11.1. - Návrh na doplnenie 

členov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za volebné obdobie 2018 – 2022. 

Predkladám ja, spracoval Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou. Nech 

sa páči, pani prednostka, môžete vy uviesť. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Návrh na doplnenie členov 

komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na volebné obdobie 2018 až 2022 ako bolo na 

pracovnom rokovaní dohodnuté, komisie sa sfinalizujú do konca februára s tým, že tie komisie, 

ktoré už vedeli, nakoľko si chcú doplniť a akých členov, tak nám predložili teda návrhy. Takže tie 

by som prečítala s tým, že bolo povedané, že komisie sa rozširujú na sedem až deväť členov s tým, 

že komisia si členov určuje sama nadpolovičnou väčšinou. Takže z dôvodu, že mestské 

zastupiteľstvo schválilo sedem a deväťčlenné komisie a nie vo všetkých komisiách je stanovený 

počet členov, navrhujeme doplniť do komisií nasledovných členov. Za člena komisie finančnej 

navrhujeme doplniť doktora Štefana Demjana. Za člena komisie pre rozvoj mesta pána Pavla Belka 

a inžiniera Martina Sladkého. Za členov komisie pre školstvo magistra Martina Baksu, Máriu 

Kvietkovú a Vieru Mondlovú. Za členov komisie pre kultúru Martina Jorčíka, Ivicu Krištofovú a 

Mateja Struhára. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, 

kolegovia. Prvý pán poslanec Struhár, nech sa páči, pán poslanec. 

Daniel Struhár, poslanec: Ďakujem. Ako členovia komisie športovej sme sa stretli hneď po 

pracovnom stretnutí, kde sme sa dohodli na určitých menách, ktoré by sme chceli teraz doplniť s 

tým, že v športovej komisii by sme boli veľmi radi, keby pracovalo deväť členov. Z radov 

neposlancov sme sa dohodli na menách ako je pán inžinier Ján Pampúrik, pán magister Richard 

Smejkal, pán Ján Medveď a pán magister Miroslav Koralka. Chceli by sme to zapracovať do návrhu 

a boli by sme veľmi radi, keby nám tieto mená tiež prešli. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, však poslal si to aj písomne. 

Daniel Struhár, poslanec: Poslal som to aj písomne... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, v poriadku. Ďakujem. Pán poslanec Strmeň, nech sa 

páči. 

Vladimír Strmeň, poslanec: Ďakujem za slovo. Komisia pre verejný poriadok ako jediná asi 

nezasadla, lebo nejak sme... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: To schvaľujeme, ako sme sa bavili... 

Vladimír Strmeň, poslanec: Schvaľujeme. Ja by som mal taký návrh ako kolega Dano, že tiež by 

bola vhodná komisia deväťčlenná z titulu toho, že by, ak jej mám predsedať, rád by som ju doplnil 

o právnika, o zástupcu štátnej polície, o dôchodcu a o zástupcu Rómov. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Uznesenie komisie potom ťa poprosím. Tak sme sa 

dohodli... 

Vladimír Strmeň, poslanec: Hej, čiže navrhujem, že by bola deväťčlenná a doplníme. Konkrétne 

mená dnes neviem, ale napíšem a pošlem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pošlite nám uznesenie komisie, hej? Na tom ďalšom ťa 

poprosím tak. 

Vladimír Strmeň, poslanec: Ďakujem... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pán poslanec Obernauer, nech sa páči. 

Július Obernauer, poslanec: Ďakujem pekne. Komisia kultúry sa zišla včera, vlastne bola 

uznášaniaschopná a odporučila... odporúča týchto troch menovaných, ktorí boli navrhnutí, schváliť 

s tým, že na poslednom pracovnom stretnutí poslaneckom, čo sme mali, sa vlastne pán poslanec 

Ambros vzdal členstva v komisii, takže komisia toto podporuje tento návrh. 



Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Áno, ďakujem. My sme aj písomne spravili, nie? 

Prehlásenia, pokiaľ dobre viem. Takže malo by to byť v poriadku. Dobre, ďakujem pekne. Ešte 

niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Návrh kolegu Struhára je pozmeňovací? Mám to tak zapracovať 

do toho? 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Doplňujúci návrh, lebo ak tam nie je športová, tak 

doplňujúci, dobre? 

Neuvedený, Návrhová komisia: Čiže doplňujúci, hej? Čiže návrh kolegu poslanca Struhára 

doplniť do športovej komisii inžinier Ján Pampúrik, magister Richard Smejkal... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Máme údaje k tým ľuďom, áno, aby sme ich vedeli... 

Neuvedený, Návrhová komisia: Magister Miroslav Kavalka? ... Koralka a Ján Medveď. Prosím, 

dajte hlasovať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre. Ideme en bloc tak, ako je to na základe dohody, tak 

nemusíme sa k tomu vracať, ak nie sú výhrady... 

Neuvedený, Návrhová komisia: Čiže Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna volí po prvé za členov 

komisie finančnej Štefan Demjan, po druhé za členov komisie pre rozvoj mesta Pavel Belko, Martin 

Sladký. Po tretie, za členov komisie pre školstvo Martin Baksa, Mária Kvietková, Viera Mondlová. 

Po štvrté, za členov komisie pre kultúru – Martin Jorčík, Ivica Krištofová, Matej Struhár. A po 

piate... do komisie športovej Ján Pampúrik, Richard Smejkal, Miroslav Korálka a Ján Medveď. 

Prosím, dajte hlasovať 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Pán poslanec Palovčík? 

Neuvedený: /Nezrozumiteľné/ 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nie, nie, vzdali sa členstva písomne, takže nie je problém s 

tým. Dobre, nech sa páči kolegyne, kolegovia, hlasujte. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený . 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 36/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 11.3. -  Zmena uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna číslo 110/2018 zo dňa 

27.06.2018 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 12, to je otázky poslancov... 11.3.. 

pardon. A to je? Aha, áno. Čiže Zmena uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna číslo 

110/2018 zo dňa 27.06.2018. Predkladá pani prednostka, nech sa páči. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Ako som vám vysvetlila aj na 

pracovnom stretnutí, z dôvodu navýšenia rozsahu prác pri realizácii diela kvôli nepredvídateľným 

okolnostiam pri príprave projektovej dokumentácie v rámci zariadenia pre seniorov došlo vlastne 

pri prestavbe pri objekte SO 01 a SO 02 pri prístavbe k zmene ceny. Týka sa to najmä teda 

výťahovej šachty, sanácie suterénnych priestorov, výstuže nosných železobetónových konštrukcií, 

podláh a zakladanie objektu SO 02. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, 

kolegovia. Tam v podstate tie ďalšie práce všetky sú na tom starom objekte, áno? Takže to, čo je 

nové, tak tam by nemal byť problém, ale toto. V prípade, ak budete mať záujem, tak kľudne 

môžeme sa ísť pozrieť potom v priebehu prác, aby ste videli, že čo sa robí. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Neuvedený, Návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna po prvé schvaľuje zmenu a 

doplnenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno číslo 110/2018 zo dňa 27.06.2018 tak, 

ako je uvedené v texte. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 



návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. Dobre. 

Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 37/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 12 - Otázky  poslancov  Mestského  zastupiteľstva  mesta  Brezna  na  riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti,  v ktorej má mesto 

Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom a náčelníka 

mestskej polície 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k otázkam poslancov Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa riaditeľa príspevkovej organizácie, riaditeľa obchodnej 

spoločnosti a náčelníka mestskej polície. Kolegyne, kolegovia, poprosím vás ospravedlniť pána 

riaditeľa Lesov, aj pána náčelníka, ktorý je na pohrebe momentálne, takže sa ospravedlňuje, ale 

prišiel by... písomne odpovieme, samozrejme, na tie otázky, čo... ale prišiel, takže stihol. Dobre. 

Takže je tu. Nech sa páči, kolegyne a kolegovia, otázky. Prihláste sa, pôjdeme zaradom. Ako prvý 

pán poslanec Palovčík, nech sa páči. 

Milan Palovčík, poslanec: Ďakujem za slovo. Vážený pán primátor, kolegyne poslankyne, 

poslanci. Za občanov na Nálepkovej ulici mám takú prosbu, nechcem povedať, že aj sťažnosť už. 

Cesta je v dezolátnom stave už od hlavnej cesty zo Švermovej, keď sa otočíte na Sládkovičovu a 

potom dole celou Nálepkovou. Ľudia už začínajú chodiť v protismere a kadejako krížom, aby si 

zjednodušili, aby tou cestou nešli, lebo to je rozbité, čím ďalej... aj viem, že technické služby to aj 

opravovali, ale nemá to už absolútne význam. Tie výtlky sú fakt strašné, poviem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Opravujú, pán poslanec, rovno ti odpoviem, že budeme to 

opravovať ďalší rok, dva, lebo tam treba vymeniť celé lôžko, ktoré je zlé, poškodené a bude to 

väčšia investícia. Takže ako pripravujeme sa na to, ale hovorím otvorene, dva roky musíme vydržať 

s týmto, hej? A potom by sme aj lôžko spravili a nie, že len asfalt. Dovtedy sa budeme snažiť tie 

výtlky, alebo jamy už poviem, lebo však ja tiež tade chodím, tak viem, ako to vyzerá. Aj včera som 

písal pánovi riaditeľovi. Tak sa budeme snažiť, aby to držalo čo najdlhšie. Včera ste urobili to, čo 

som vám písal včera? Takže takto, áno? Poprosím ťa aj občanov informovať, aj mňa, keď sa pýtajú. 

Musíme tam celé lôžko pravdepodobne vymeniť, lebo nie je to tam dobré. Zaplátame a o tri dni je 

to znovu rovnaké. 

Milan Palovčík, poslanec: Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pani poslankyňa Skačanová, nech sa páči. 

Eva Skačanová, poslankyňa: ... služieb. Čo sa týka osvetlenia priechodu Dolná Potočná, či je 

nastavené to svietenie tak, že určitý čas svetlo svieti a určitý čas nesvieti alebo je nejako porúchané 

to svetlo a kontaktovali ma občania, že to robí nielen tu, ale aj na niektorých uliciach, že či je to 

nejaký zámer, že štyri lampy svietia, štyri sa vypnú na určitý čas a potom opäť nabehnú, alebo čo... 

ja som sa smiala nad tým, keď mi povedali, že to je asi tak nastavené, aby sa šetrilo. Hovorím, asi to 

tak nie je nastavené... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Určite nie. Ale povie pán riaditeľ... 

Eva Skačanová, poslankyňa: Ale spýtam sa, tak sa pýtam, ďakujem... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pán poslanec Obernauer, nech sa páči. 

Július Obernauer, poslanec: Ďakujem pekne, tiež mám otázku na pána riaditeľa technických 

služieb. Za bytovkou ČSA 40 až 52 boli koncom novembra dokončené dva stojiská na kontajnery. 

Máme polovičku februára, stojiská zatiaľ nie sú sprevádzkované. Prečo a kedy budú? Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pán poslanec Struhár, nech sa páči. 

Daniel Struhár, poslanec: Ďakujem. Ja mám otázku ohľadom košov, na ktoré som sa spýtal už 

dávnejšie, že kedy ich plánujeme doplniť na Štúrovej ulici, či teda pôjdu. A druhá otázka je, že kto 

má na starosti správu parkoviska pri plavárni. Je tam proste, keď tam človek zaparkuje, je tam 



strašne veľké množstvo vody a ľadu a je to také dosť nebezpečné, keď chcete vystúpiť z auta a máte 

tam staršie osoby alebo menšie deti, vlastná skúsenosť. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pán poslanec Tokár, nech sa páči. 

Jozef Tokár, poslanec: Ďakujem. Ja len v krátkosti na pána riaditeľa technických služieb. 

Osvetlenie schodov MPČĽ 40, hej? Je tam strom, ktorý je vysoký a proste konáre tak narástli, že 

zamedzujú osvetlenie tých schodov ohľadom bezpečnosti ľudí, čiže obrezať. MPČĽ 40, áno? 

Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pani poslankyňa Štugnerová, nech sa 

páči. 

Ľubica Štugnerová, poslankyňa: Vlastne vy ste mi už odpovedali na tú otázku. Ja som chcela tiež 

tú cestu teda na Nálepkovej sa prihovoriť a chcela by som možno, keby nám pán riaditeľ ozrejmil 

osvetlenie z autobusovej zastávky, včera sme sa o tom bavili s pánom primátorom, ale možno, 

keďže sa zastávka týka Železničná a hlavná staničná všetkých vlastne kolegov, aby vedeli 

odpovedať, ak sa bude niekto iný informovať, tak by som chcela, aby ste to odpovedali teraz do 

pléna. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: To som hneď volal, tak... pán poslanec Ambros, nech sa 

páči. 

Pavel Ambros, poslanec: Ja už som sa to pána riaditeľa spytoval, ale pre istotu ešte raz by som sa 

chcel možno aj apelovať na pluhovanie, čo sa týka Kiepky, že po minulé roky sa pluhovalo takým 

spôsobom, že keď išlo auto hore, tak vypluhovalo jedno stranu, keď sa vracalo, vypluhovalo druhú 

stranu. Teraz sa pluhuje tak, že vlastne pluhuje sa stredom tam aj naspäť a dosť sa na to ľudia 

sťažovali, že prečo je to tak a či by sa s tým dačo dalo spraviť do budúcnosti. Tak ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, čo sa týka otázok, všetci? Už nikto? Nech sa páči, 

poprosím odpovede. 

Neuvedený: Dobrý deň, vážený pán primátor, pani prednostka, pani poslankyne, páni poslanci. Čo 

sa týka toho osvetlenia, neviem povedať momentálne, ale určite to dáme preveriť. Neni to tak, že sa 

šetrí, že štyri svetlá svietia, štyri nesvietia. Takže to môže byť nejaká porucha. Momentálne máme 

veľa porúch, aj čo bolo na ČSA-čke hradby, ako nám steká voda. Lebo staré rozvody sú zemou a 

vzniká tam skrat. Ale riešime to všetko, ako je. Stojiská ČSA 40-52 by som poprosil pani 

prednostku. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: K tomu by som uviedla toľko, že 

vždy všetky stojiská, ktoré sa zrealizujú, je potrebné zapísať geometrické plány, dať to do katastra, 

je potrebné skolaudovať stavbu, stavbu zobrať do majetku mesta, následne ju dať do správy 

technickým službám. Takže tam to som povedala zjednodušene v podstate päť bodov, ktoré je 

potrebné prejsť. Takže tieto procesy sa všetky momentálne dejú, ale bohužiaľ, občania ešte budú 

musieť chvíľu počkať. Ja vám dám písomne, lebo neviem vám teraz povedať presné termíny, ale 

dám vám písomne, v akom sme stave a kedy predpokladáme, že budú stojiská schopné už užívania. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Ďalej? 

Neuvedený: Ďalej koše gymnázium. Áno, už sú prichystané. Čakáme, kým sa trošku terén upraví, 

lebo na ten sneh sa nám to zošmykne. Parkovisko plaváreň. Staráme sa o to my, chodí sa to 

pravidelne pluhovať. To, že je to vo svahu, veľa snehu, topí sa to. Posýpame, pluhujeme. Je to, 

musíme si dať na to väčší pozor. Osvetlenie schodov MPČĽ 40, budú sa robiť orezávky. Len keď je 

to vysoko, momentálne plošina nemôže ísť na ten sneh, ale mám zapísané. Osvetlenie zastávky na 

malej železnici. Ak sa nemýlim, to je majetok... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: To je to, čo som vám včera volal. Ten kábel preťatý... 

Neuvedený: Veľká stanica, už teraz v týchto... v tomto čase sú tam naši, už sa robia alternatívne 

riešenia vzduchom, lebo bol roztrhnutý kábel popod Hron. Ale už sa v spolupráci so SAD-kou sa to 

rieši. Čiže bude to, dneska to bude svietiť. A ďalej mám Kiepka pluhovanie. Pluhuje sa hore aj dole. 

Problém je so snehom, ktorí si naši občania z dvorov dávajú von. Ten traktor ten sneh musí obísť, 

lebo by si odtrhol zadnú radliciu. Čiže niekedy to fakt vyzerá, že je vypluhovaný len stred. Ale 

pluhuje sa hore aj dole. Ono, keď je nárazovo veľa snehu, tak zrazu sú kopy, vieme, ako sú 

spisovateľské ulice Martina Benku a takto. Že takto vyzerá potom to... 



Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Minulý rok bola o dosť iná zima, ako je tento rok, takže... 

Neuvedený: Dvory majú ľudia čisté, ale sneh je na našej komunikácii, na našom chodníku. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ale chodíte pravá-ľavá? 

Neuvedený: Áno. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: No, tak pôjdeme skontrolovať s pánom poslancom. 

Odfotíme si. Dobre. Ešte niečo máte? Ak nie, tak ďakujem pekne, prešli by sme k ďalšiemu bodu. 
 

 

Bod č. 13 - Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna. Nech sa páči na mňa. Ako prvý pán poslanec Struhár. Nech sa páči. 

Daniel Struhár, poslanec: Mám otázku ohľadom prefinancovania telocvične so športovými 

telesami alebo inými útvarmi, ktoré teoreticky by na to mohli mať možnosť. Pokiaľ ja si objednám 

telocvičňu alebo halu pri plavárni, vraj nie je možné si potom spätne pýtať nejakú takú tú spätnú 

dotáciu za nájom. Pri základných školách to možné je. Je to vraj z toho dôvodu, že technické služby 

to nevedia vydokladovať, pretože majetok je to Lesov mesta Brezna. To je moja prvá otázka. Ako a 

či s tým vieme niečo do budúcna urobiť alebo nie a ako to podmieniť, aby to bolo možné tiež si dať 

do dotačného systému. Druhá moja otázka je. Mal som sedenie s minigolfistami a rozprávali sme sa 

o tom, že či by im bolo možné dať do nájmu to ihrisko volejbalové, ktoré v podstate momentálne 

má florballový klub a nič s tým nerobia, lebo nemajú na to kapacity. Takže či by vedeli sme to im 

dať aj s osobitným zreteľom do určitého nájmu a keby to bolo možné, či do dlhodobého, pretože je 

to plocha, ktorú majú dlho a naozaj sa o ňu starajú a je to jedno z top ihrísk minigolfových na 

Slovensku. No a tretia otázka moja, či by sme do budúcna nevedeli uvažovať o tom, že by sme 

nejakým spôsobom spravili malý detský vlek, ako to majú v Radvani. Ja som to bol pozrieť, je to 

celkom zaujímavý nápad a myslím si, že by to nestálo veľa peniažkov... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ale čo, prosím ťa? 

Daniel Struhár, poslanec: Detský vlek niekde v oblasti, ktoré máme my tu v blízkosti mesta. 

Neviem, či napríklad... alebo na Jamách, hej, to by mohlo byť fajn. Je to také, je to také zaujímavé. 

Pre malé detičky naozaj naučiť sa lyžovať. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pán poslanec Strmeň, nech sa páči. 

Vladimír Strmeň, poslanec: Ďakujem za slovo, pán primátor. Neviem, vypadol nám jeden bod z 

Rôzneho, pani prednostka, Informácia predsedov komisií, poprosím do budúcna potom do 

programu dávať, aj keď nie je často využívaný, ale mám, ak môžem v rámci tohto bodu, ak 

dovolíte, len maličkú informáciu potrebujem s nový mi poslancami. Chcel by som poprosiť kolegov 

poslancov pána Schmidta, pani Štugnerovú, pána Marcinka, pána Obernauera, pána Janečka, aby po 

zastupiteľstve na päť minút ohľadom komisie pre nezlučiteľnosť funkcií podávam nejakú 

informáciu, dobre? Ďakujem pekne. A k interpeláciám. Chcem sa opýtať, či teda už tento rok 

zvládneme tú kanalizáciu Horná Dolná ulica, v akom to je štádiu. V akom štádiu je rozpracovanosť 

dobudovania kamerového systému a vnútroblok Švermova ulica 12, 24, Sládkovičova 9. Je to 

severná strana. Vo vnútrobloku sa nedá poriadne vykonávať zimná údržba. Je tam taký koridor 

ľadový namrznutý s hlbokými koľajami vyjazdenými od áut, keď bol odmäk. Bohužiaľ, technické 

služby veľmi si s tým nemôžu ani poradiť, lebo autá sú vo vnútrobloku nastavané z jednej, z druhej 

strany. Takže by som navrhol dať do plánu vybudovať pár parkovacích miest aj vo vnútrobloku 

Švermovej ulice. Je tam na to priestor, sú to naše pozemky. Čiže poprosím zapracovať do plánu, 

keď sa to nepodarí toho roku, ale dajme tomu potom budúci rok, ale je tam hrozne veľa áut tam 

parkuje vo vnútri a je to nepriechodné, je to ľadové. Bývajú tam zväčša starší ľudia, musia cez ten 

ľad chodiť aj vysýpať smeti a tak ďalej. Čiže treba sa tam ísť pozrieť. Ďakujem, všetko. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pá n poslanec Ridzoň. Nech sa páči. 

Martin Ridzoň, poslanec: Ďakujem za slovo. Ja som sa mohol síce opýtať túto otázku pána 

riaditeľa technických služieb, ale spýtam sa aj teba, pán primátor. Že bol som kontaktovaný 

ohľadne cesty, ktorá je za ČSA pri škôlke, že tam sú lôžka pri kanalizácii zlé, že prepadávajú sa už 

na novej ceste. Tak bolo by dobré to ísť pozrieť, či buď to formou reklamácie potom to riešiť alebo 



nejako sa na to pozrieť. Čiže je to ČSA cesta poza paneláky pod škôlkou. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem, pán poslanec Ambros? 

Pavel Ambros, poslanec: Ďakujem za slovo. Chcel by som sa spýtať na hostinec pod Zeleným, 

respektíve zastávku. Viem, že sme sa o tom raz rozprávali, ale možnože o nejakom časovom 

harmonograme. Chýba tam nejaký priechod alebo nejakým spôsobom je to tam dosť nebezpečné, 

keď tam ľudia vlastne vystupujú, že akým spôsobom sa bude toto riešiť. Takisto tá cesta, viem, že 

to možno neni až tak na technické služby a mesto, ale ktorá ide smerom na Staničnú a Brezniansku, 

je takisto v katastrofálnom stave, či tam niečo vieme k tomu. A potom ďalší problém je takisto, čo 

sa týka Kiepky smerom ako je ambulancia lekárska, tak tam dosť parkujú autá až tak, že niekedy je 

problém, že tie autá, ktoré idú smerom dole a smerom hore, že musia cúvať a je to tam dosť také 

neprehľadné, či sa s tým parkovaním nejakým spôsobom nedá tam niečo spraviť. Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pán poslanec Palovčík? 

Milan Palovčík, poslanec: ... pán primátor, zachytil som správu v médiách, že druhá etapa 

obchvatu zo sedemdesiat miliónov zhruba klesla na dvadsať miliónov. Zaujímalo by ma, čím to je, 

lebo to je dosť výrazný rozdiel v tých miliónoch a ako to vlastne pôjde, lebo ľudia sa vypytujú a by 

som bol rád, keby sme dačo o tom povedali. Ďakujem pekne. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ďakujem, aj všetko zodpoviem. Pán poslanec Struhár, 

prefinancovanie telocvične. Tam to nie je možné, lebo v podstate ide o investíciu obchodnej 

spoločnosti a v podstate oni musia riadne vykazovať zisk tým, že ak by to tak nebolo, tak nemôžu 

mať túto stavbu v odpisoch a uplatňovať si aj daňové veci, ktoré vyplývajú zo zákonov. Musia 

platiť všetci, áno. Ale môžeme si to prejsť potom, ja chcem vyvolať tú debatu, to som vám hovoril 

na tom pracovnom stretnutí ohľadom aj dotácií, aj financovania kultúry a športu, kde môžeme 

samozrejme, nie, že môžeme, ale určite preberieme aj túto problematiku, že ako by to mohlo 

fungovať, ako by to malo fungovať a tam sa chcem dohodnúť s vami, že ako ďalej aj v podstate vo 

vzťahu k celkovému financovaniu týchto dvoch oblastí života na území nášho mesta. Takže určite 

sa k tomu dostaneme. Povieme si potom, ako budeme postupovať aj vo vzťahu k tejto telocvični, 

dobre? Ak môže byť takto zatiaľ. Potom si sa pýtal na vlek. 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Tak, osobne ja s tým nemám problém, ak si podajú žiadosť, 

tak sa budeme s ňou zaoberať, ale musia si podať žiadosť. To je všetko. 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Nemusíte sa vzdať, lebo je to ako klauzula mesačnej 

výpovednej doby, aspoň pokiaľ dobre viem, že takto to dávame do zmlúv a jednoducho sa len 

vypovie zmluva a v podstate bude sa schvaľovať ďalší zmluvný vzťah, dobre? Ak môže byť. Takže 

len žiadosť, nech podajú. Dobre a vysporiadame sa tým. Potom vlek pre deti. Tak, to neni, poviem, 

jednoduchá investícia... 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Ja viem, ale my musíme trošku inak postupovať, ako si 

niekto spraví vlek na somárskej lúke, čo sa týka hlavne bezpečnosti a tak ďalej a tak ďalej. Je iné, 

vravím, si to spraviť nejako svojpomocne a poviem, tak dobrovoľnícky, ako keď to máme my. Ale 

ako nevylučujem to do budúcna, môžeme sa tým zaoberať. Len potom hľadajme skôr kopec kde a 

koľko by to možno stálo. Ja neviem, nemám predstavu o tom teraz, nezaoberali sme sa niečím 

takým.  Tak tých kopcov už nie je toľko, čo bývalo. Však pri nemocnici bol jeden, tam sa deti 

chodili sánkovať. Pre Lidl to už nie je možné. Mazorník takisto, hej? Tam tieto plochy sú 

obmedzené, no to je pravda. Tak ak môžeme sedieť k tomu, hej, nebránim sa tomu. Ďalej pán 

poslanec Strmeň. Kanalizácia Horná Dolná. Rokovania zatiaľ stroskotali na pozemku pána Janšta, 

hej? Tuto viacej nechcem rozoberať, povieme si osobne, ak teda nemáš zatiaľ informáciu, hej? Čiže 

tam sme nejakým spôsobom limitovaní. Ďalej, kamerový systém. Tam je tiež všetko viac-menej 

pripravované... pripravené, takže tam tento rok. Tento rok? Áno, tak ako sme hovorili, tam by 

nemal byť problém. Čiže pripravíme obstarávanie, obstaráme a mal by sa realizovať. Potom 

vnútroblok Švermová – Sládkovičova, to je nová vec pre mňa, takže budeme sa tým zaoberať, 

dobre? Máme poznačené. Pán poslanec Ridzoň. Cesta pri škôlke ČSA. Pôjdeme pozrieť, hej? 



Vnútroblok v podstate, vieme, o čom hovoríme. Neviem, prvý raz počujem, pôjdeme pozrieť. Pán 

poslanec Ambros, zastávka pod Zeleným, priechod pre chodcov. Tam sme dohodnutí už s 

dopravným inšpektorátom, takže zrealizujeme v najbližšej dobe priechody. Môžete Zuzka, ma 

doplniť. 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Ak môžem povedať, tak konečné 

v podstate rozhodnutie padlo také, viaže sa to k tomu, tak vysvetlím to tak, že obyvatelia 

Lichardovej nás už dlhodobejšie prosia, aby sa situácia v podstate, čo sa týka priechodu alebo teda 

ich bývania vyriešila tak, aby mohli vlastne na malú stanicu prechádzať akýmkoľvek bodom. Takže 

vychádzame vlastne z toho, že z troch návrhov, ktoré boli rokované, tak aj na ODI, okresnom 

dopravnom inšpektoráte a takisto aj na Železniciach Slovenskej republiky prešiel v podstate jeden, 

ktorý bude na križovatke Lichardova a Kuzmániho. Takže tam bude urobený jeden priechod a 

druhý si doplníme my v rámci technických služieb pri vlastne Hostinci pod Zeleným stromom, ale 

smerom, keby ste... ako keby ste išli na Kiepku, takže doplníme priechod tam a budú to v podstate 

po chodníku už existujúcom obchádzať. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Po rokoch sme sa dostali k riešeniu odsúhlasenému 

všetkými stranami. Takže... Prosím? To ja neviem, v priebehu jari by sme to radi... hej? No tak v 

priebehu tohto roka, dobre. Dobre. Čo sa týka Kiepky pri ambulancii parkovanie, no to vyplýva z 

majetkoprávnych pomerov ako o tom sa mi ťažko teraz vyjadruje. Ale tam sú tiež... 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: ... ale tam sú stiesnené tie pomery. No ako legislatíva 

hovorí, že to auto môže stáť v časti aj na chodníku, pokiaľ je zabezpečený priechod teda prechod 

pre peších, áno? Ak sa nemýlim, takto nás aspoň poučili z dopravného inšpektorátu. Ako pôjdeme 

to pozrieť, neviem sa k tomu teraz nejak vyjadriť, či sa to dá riešiť aj vravím, vzhľadom na možné 

majetkové pomery, čo sú tam. Pán poslanec Palovčík. Tá cena bola len predpokladaná cena na 

základe nejakej štúdie, to je dôležité povedať. Treba povedať, že sa tam podstatným spôsobom 

menil charakter tej cesty, kedy tá cena prvá vychádzala zo štvorpruhu, áno, lebo v podstate to malo 

byť, cesta mala byť dimenzovaná ako diaľničná cesta alebo diaľničný úsek v tých parametroch. Tie 

viete, že sa zúžili, áno, to sme už viackrát tu preberali realizáciou prvého obchvatu, prvej etapy, 

pardon, obchvatu. To bola jedna vec. Druhá vec, že my sme samozrejme vedeli, že ak to bude za tú 

sumu, tak je to nerealizovateľné, čo nám bolo povedané aj pri otvorení prvej etapy obchvatu a 

zodpovednými osobami za štát a robili sme všetko preto v priebehu štyroch rokov, aby sa nám to 

upravilo a zmenilo s tým, že sa vypustili viaceré stavebné objekty ako napríklad tunely, mosty a 

podobne. A tým pádom tá cena odhadovaná stále, ale odhadovaná na základe štúdie je tých 27 

miliónov, čo som deklaroval aj v médiách na základe posledných informácií, ktoré máme zo 

Slovenskej správy ciest a ministerstva dopravy. Hej, čiže takto to je z toho dôvodu. Budeme robiť 

všetko pre to, aby sa ten druhý úsek druhej etapy, respektíve tretia etapa pripravila v priebehu 

týchto štyroch rokov tak, ako sa to podarilo pri prvom úseku druhej etapy, čo je naozaj v našich 

podmienkach krátky čas aj s majetkoprávnym vysporiadaním. Takže takto, ak ti stačí odpoveď. 

Tam pán zástupca sa hlavne tomu venoval, takže Králik, ten urobil kopec práce ohľadom toho 

dobrej, takže z toho sa tešíme. Ešte pán poslanec Fašang? Nech sa páči. 

Miroslav Fašang, poslanec: Ďakujem. Ja sa chcem opýtať. Postrehol som v médiách, že Slovenská 

správa ciest plánuje urobiť nový  most na Kuzmániho ulici... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Áno, tento rok... 

Miroslav Fašang, poslanec: Vieme k tomu aspoň orientačne, že kedy by chceli začať a aké sú... 

aké bude riadenie dopravy následne? 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Chcú začať tento rok, ale neviem ja povedať termín, to 

závisí od vysúťaženia, aj od dodávateľa stavby a ako to ti nikto nepovie. Ale tento rok. Povedali, že 

určite tento rok. Čo sa týka dopravy, tak nám hovorili, že samozrejme, doprava bude obmedzená s 

tým, že bude odklonená na obchvat, pretože cez Kuzmániho most sa vôbec nebude dať chodiť, 

keďže ten most bude celý asanovaný podľa toho, čo je pripravené. Takže sa zbúra a postaví sa nový 

most v podstate. Tak nám to bolo vysvetlené posledne. Pán poslanec Strmeň, nech sa páči. 

Vladimír Strmeň, poslanec: Ďakujem pekne, pán primátor, nebude to interpelácia, ale keďže som 



sa teraz dozvedel, že zastupiteľstvo v marci nemáme, tak by som si dovolil informáciu ohľadom 

oznámení, podaní pre kolegov poslancov. Chvíľočku, môžem? 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Tak to môžeš na záver povedať. Sme v Interpeláciách, 

dobre? 

Vladimír Strmeň, poslanec: Dostanem slovo? Ďakujem. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dostaneš, neboj. Bez problémov. Pani poslankyňa? Nie 

sme v rozprave, tak... 

Neuvedená, poslankyňa: /nezrozumiteľné/... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Však sme ju zverejnili, veď je zverejnená. Aj prvý úsek, aj 

druhý úsek druhej etapy. Aj v novinách, aj na Facebooku, tak už neviem, že kde. Trasy sú 

zverejnené, áno? Aj na stránke mesta myslím to už máme na webstránke. Dokumentácia je aj na 

úrade pri pani architektke hlasovej, kto si to chce podrobnejšie pozrieť. Takže nie je s týmto 

problém. Ak všetko, tak tento bod končím.  
 

 

Bod – Informácia pre poslancov 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Poprosím ešte pána predsedu komisie, aby nás oboznámil s 

povinnosťami, ktoré nám vyplývajú zo zákona. Majetkové priznania, nech sa páči. 

Vladimír Strmeň, poslanec: Ďakujem za slovo. Vážené kolegyne, kolegovia, tak ako každý rok, 

ale najmä pre vás nových kolegov, blíži sa termín podania oznámení určené ústavným zákonom o 

ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov je verejný funkcionár 

povinný do tridsať dní odo dňa, keď sa ujal výkonu verejnej funkcie a počas jej výkonu vždy do 31. 

marca podať písomné oznámenie za predchádzajúci kalendárny rok, hej? Čiže aj tí noví, čo ste 

podávali teraz a december, týka sa to znovu aj vás. Budete ho podávať teraz už za rok 2018, hej? 

Dávali ste teraz za 2017. Písomné oznámenie je potrebné doručiť predsedovi komisie na ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. Zaužívané to máme tak, že to 

dávame si potvrdiť, odovzdáva sa to na sekretariát alebo do podateľne, nezabudnúť si dať na to 

pečiatku. V zalepenej obálke s označením – Neotvárať – Oznámenie za rok 2018 to bude tentokrát, 

áno? A k písomnému oznámeniu, to je druhá vec, vždy sa to skladá z dvoch vecí, je verejný 

funkcionár povinný priložiť najneskôr do 30. apríla potvrdenie o podanom daňovom priznaní k dani 

príjmov fyzických osôb alebo iný doklad vydávaný na daňové účely potvrdzujúci sumu príjmov, 

ktoré verejný  funkcionár získal za predchádzajúci kalendárny rok. Tam je termín do tridsiateho, 

hej? Čiže ak sa vám dá, môžete to do tridsiateho prvého marca spojiť, dať do to jednej obálky, ak 

nie, tak túto záležitosť ohľadom daňového priznania môžete podať do tridsiateho štvrtý. Ďakujem 

pekne za slovo. 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne... 

Vladimír Strmeň, poslanec: Týka sa to, samozrejme, aj pána primátora... 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Tak, ja by som prišiel o dosť veľa, keby som to nesplil, 

takže si to nemôžem dovoliť. Dobre. Teda všetko. 
 

 

Bod č. 14 - Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Posledný bod je Záver. Ďakujem vám veľmi pekne, prajem 

ešte príjemný zvyšok dňa a dobrú chuť k obedu. 
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V Brezne, dňa  11.03.2019            

                         Veronika Horváthová v.r. 
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